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q Dlouhá řada tropických dní (a nocí), nebe po většinu času bez mráčku a pravděpodobně nejhorší sucho za posledních padesát let. Kromě teplotních 
rekordů bohužel padaly rekordy také v počtu požárů. Takový byl letošní srpen.

Začíná nový školní rok, proto přinášíme informace 
o plánovaných prázdninách.

- školní rok 2015/2016 začíná v úterý 1. 9. 2015
- podzimní prázdniny připadnou na 29. – 30. 10. 2015
- vánoční prázdniny proběhnou od 23. 12. 2015 do 3. 1. 2016
- konec prvního pololetí je ve čtvrtek 28. 1. 2016
- jednodenní pololetní prázdniny budou 29. 1. 2016
- jarní prázdniny má okres Chrudim od 22. – 28. 2. 2016
- velikonoční prázdniny připadnou na 24. – 25. 3. 2016
- konec školního roku je 30. 6. 2016

Všem školou povinným, jakož i pedagogům a zaměstnancům škol i škol-
ských zařízení přejeme úspěšný start i průběh nového školního roku. /frí/

Organizace školního 
roku 2015/2016

 Prázdniny jsou časem dovole-
ných a odpočinku, ale také mnoha 
investic. Níže vás seznamujeme se 
stručným výčtem realizovaných či 
na nejbližší dobu plánovaných akcí.

Zateplení žďárecké 
školy

 Předposlední týden v srpnu za-
hájila firma Mikostav s.r.o., Kleš-
ice - Heřmanův Městec investiční 
akci - zateplení a výměna oken 
na budově ZŠ a MŠ ve Žďárci 
u Skutče.  Na základě výběrového 
řízení činí celková hodnota této in-
vestiční akce 2,7 mil. Kč s tím, že 
dotace by měla činit 1,75 mil. Kč. 
Dojde k zateplení obálky budovy 
a výměně výplní otvorů. Termínem 

dokončení je 31. říjen. Harmono-
gram a průběh akcí je domluven 
s vedením školy.

Křižovatka 
u zdravotního 

střediska
 Plánovaná rekonstrukce křižovat-
ky u zdravotního střediska začíná 
s mírným zpožděním, které bylo 
zapříčiněno prodlevou při vydá-
ní stavebního povolení. Vítězná 
firma SKOS s.r.o Skuteč, vzešlá 
z výběrového řízení, sdělila, že 
z kapacitních důvodů odstupuje 
od záměru realizovat tuto akci a tu-
díž bude zhotovitelem firma druhá 
v pořadí, tj. Unistav Chrast s.r.o. 
Celková hodnota díla, které bude  

dokončeno v polovině měsíce října,  
je 1 036 000 Kč.  

Potřebné opravy 
střech

 V měsíci červenci a srpnu pro-
běhly poptávky na provedení re-
konstrukcí střech na KD Zbožnov 
a bytovém domě čp. 915 – 918 v ul. 
Družstevní, Skuteč. 
 Na základě doručených nabídek 
bude zastupitelstvu města předložen 
návrh rozpočtové změny. V případě 
jejího schválení se začne s realizací 
po 15. září 2015. První ze zmiňova-
ných akcí by realizovala firma Jaro-
slav Kopřiva Skuteč. Celkové před-
pokládané náklady jsou vyčísleny 
cca 860 tis. Kč s tím, že použitou 

krytinou bude pálená taška. U druhé  
uvedené akce v hodnotě 1,62 mil. 
Kč by byla použita obdobná tech-
nologie jako na budově městského 
úřadu. Zhotovitelem bude firma 
LKN s.r.o. Chrudim. Zároveň 
s opravou střechy bude provedeno 
i zateplení mansard minerální va-
tou, a to v hodnotě cca 120 tis. Kč.
 Už koncem května začala dlou-
ho očekávaná výměna střešní kry-
tiny na budově městského úřadu. 
Za dodavatele byla vybrána firma 
Jaroslav Kopřiva Skuteč, s nejnižší 
nabízenou cenou 820 tis. Kč. Jako 
nová střešní krytina byl použit plech 
tl. 0,5 mm s povrchovou úpravou 
Purmat. Dokončení opravy střechy 
se radnice dočkala v polovině srpna. 
 Pavel Bezděk, starosta
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Přijďte se podívat
S koncem prázdnin se přiblížilo 
datum Dne otevřených dveří spo-
lečnosti Městské vodovody a kana-
lizace Skuteč s. r. o., jímž si jmeno-
vaná společnost chce připomenout 
15 let od svého založení. K prohlíd-
ce provozů společnosti, na níž se 
můžete dozvědět i lecjaké zajíma-
vosti o skutečské vodě, jste zváni 
v pátek 11. 9. 2015 od 9 – 17 hodin.

A kdo se o vás na jednotlivých 
místech bude starat?
Čistírna odpadních vod   
Miloslav Štolhof  (vodárenský dělník)
Úpravna vody   
Vlastimil Bubeníček (vodárenský dělník)
Kompostárna    
Jaromír Bubeníček (vodárenský dělník)

K dalším zaměstnancům společ-
nosti se řadí: 
Jaroslav Hetfleiš a Milan Pitra (jedna-
telé), Jiří Vostřel (vedoucí společnosti), 
Petr Štěpánek (vodárenský dělník), Pa-
vel Vostřel (vodárenský dělník), Jiřina 
Chmelíková (ekonomka), Zlata Jiroutko-
vá (fakturantka)  a Pavel Novotný (dlou-
hodobá pracovní neschopnost).

Bilance 15 let existence MěVAK Skuteč s.r.o.
 Dne 1. 7. 2000 byla městem 
Skuteč, které je také stoprocentním 
vlastníkem, založena společnost 
Městské vodovody a kanalizace 
Skuteč s. r. o.. Tehdy se mnoho lidí 
domnívalo, že to není cesta správ-
ným směrem.  Nezhorší se kvalita 
vody? Jak bude zajištěn provoz 
čistírny odpadních vod a úpravny 
vody? Nezvýší se cena vodného 
a stočného? Takové a podobné 
otázky si mnozí z vás jistě kladli, 
a to zcela právem.

Překonání těžkých 
začátků

 Vodovodní i kanalizační síť 
byla v době převzetí doslova v ha-
varijním stavu.  Stejně tak tomu 
bylo v případě strojního zařízení 
na provoze, čistírně odpadních vod 
(ČOV), úpravně vody a vrtech. 
Přesto dokázali noví zaměstnanci 
Městských vodovodů a kanalizací 
Skuteč zajistit provoz na požado-
vané úrovni a postupně všechny  

zjištěné závady odstraňovat. Prů-
běžně se musel nakoupit veškerý 
potřebný vozový park i nutné tech-
nické vybavení. 
 Po celkové rekonstrukci ČOV 
v r. 2005, úpravny vody v r. 2010 
a výměně nevyhovujících vodo-
vodních řadů ve Skutči a někte-
rých místních částech se podařilo 
snížit ztráty vody v síti ze 44% v r. 
2000 na současných 10,2% roč-
ně. Díky tomuto snížení ztrát tak 
nedochází k výraznému navýšení 
cen vodného a stočného, jak se to 
často děje u jiných vodárenských 
společností, které tímto zvyšová-
ním cen dohánějí právě tyto ztráty 
ve vodovodní síti. 

Patnáct let 
investování

 Společnost MěVAK Skuteč s.r.o. 
za uplynulých 15 let investovala 
do vodohospodářské infrastruktury 
bezmála 40 milionů korun. Mezi 
největší investice patřila:

• rekonstrukce úpravny vody  
– 13 mil. Kč

• výtlačný řad od úpravny do vo-
dojemu Skuteč (u Velamosu)  
– 11,6 mil. Kč

• zavedení vody do obce Lešany  
– 2,3 mil. Kč

• vodovodní a kanalizační řad 
do obce Přibylov – 1,1 mil. Kč

• vodovodní a kanalizační řad 
v ulici Příčná – 1,2 mil. Kč

• výměna vodovodního řadu 
v obci Zbožnov – 1,2 mil. Kč

• nový vrt V3A pro zásobování 
pitnou vodou (u Sv. Anny)  
– 1,5 mil. Kč

• kanalizační stoka A  
(odkanalizování Palackého  
náměstí do lokality  
pod Havlíčkovou ulicí)  
– 3,1 mil. Kč

• výměna vodovodního řadu  
v ul. Sládkova – 1,9 mil. Kč

Kromě těchto velkých investic pro-
bíhal bezpočet dalších drobnějších 
oprav a investic. 

dokončení na str. 2
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Kvalitní pitná voda
  V  současné  době  zásobujeme 
pitnou  vodou  cca  5  150  obyva-
tel  (ze  Skutče  i  z místních  částí), 
služby a podniky ve Skutči a oko-
lí. Roční výroba pitné vody z vrtu 
V3A činí cca 220 000 m3. Kvalita 
naší vody odpovídá normě pro pit-
nou vodu i předepsaným hygienic-
kým parametrům,  v  předepsaných 
lhůtách se odebírají vzorky k pra-
videlným  rozborům.  Na  veřejnou 
kanalizaci  je  napojeno  cca  3  800 
obyvatel Skutče.

Biologický odpad
  Provozujeme  také  kompostárnu 
bioodpadu  vybudovanou  v  letech 
2010 – 2011 nákladem téměř 10 mi-
lionů korun (z uvedené částky tvořila 
9 mil. Kč dotace). Kromě možnosti 
zdarma zde odevzdat biologický od-
pad, je možné si zde zakoupit kvalit-
ní kompost v ceně 400 Kč/t.
  Cílem  společnosti  je  udržová-
ní  a  zlepšování  kvality  dodávané 
pitné  vody  a  plynulé  odvádění 
odpadních  vod  včetně  toho,  aby 
maximální počet nemovitostí mohl 
být  napojen  na  veřejnou  kanali-

zaci.  Největší  výhodou  vlastního 
hospodaření s vodou je samostatné 
rozhodování o investicích, a to, že 
veškerý zisk v této společnosti také 
zůstává  a  vrací  se  do  ní  v  podo-
bě  dalších  investic. Cena  vody  se 
stanovuje  propočtem  na  základě 
kalkulace. Rozdíly v ceně vodného 
a stočného oproti jiným společnos-
tem činí od 10 – 50 Kč/m3.

Vybavení technikou
  Po  15  letech  existence  je  již 
společnost vybavena kvalitním vo-
zovým parkem. Disponuje náklad-
ními  auty  FORD,  WV,  CADDY, 
AVIA, ale  i  JCB, CAT,  traktorem, 
překopávačem či drtičem. V rámci 
placených služeb lze tuto techniku 
využít i pro veřejnost. Seznam slu-
žeb najdete na webových stránkách: 
http://www.skutec.cz/mestske 
-vodovody-a-kanalizace-s-r-o/. 

Akce na příští roky
  Aktuálně  probíhá  rekonstrukce 
230 m vodovodního řadu na Bílém 
Kopečku a v září proběhne výměna 
vodovodního potrubí o délce 150 m 
také v ulici V. Svobody. 
Pro další roky jsou pak naplánová-
ny tyto investice:

-  výměna  vodovodního  řadu  v  ul. 
Husova

-  výměna  vodovodního  a  kanali-
začního potrubí v ulici Hálkova

-  výměna  vodovodního  řadu  Ště-
pánov – celkem 1 050 m ve dvou 
etapách

-  výměna  kanalizačního  potrubí 
o délce 80 m v ul. Husova

Společnost zůstane 
v majetku města

  Je nesporné, že spravovat si vo-
dovodní a kanalizační síť vlastními 
silami skýtá množství výhod. Také 
nové vedení Městských vodovodů 
a  kanalizací  Skuteč  má  v  úmyslu 
pokračovat  v  nastaveném  trendu 
a držet i nadále společnost MěVAK 
v majetku města. V žádném přípa-
dě  nepřipustí  prodej  do  rukou  za-
hraničního kapitálu ani do soukro-
mých  rukou.  Společnost  Městské 
vodovody a kanalizace Skuteč ušla 
za  uplynulých  15  let  již  dlouhou 
cestu  a  překonala  řadu  problémů. 
Přesto, že nás čeká ještě hodně prá-
ce,  se  rozhodně nemusíme bát, co 
nám  budoucnost  přinese,  protože 
máme  možnost  ji  bezprostředně 
ovlivňovat. 
  Jiří Vostřel, vedoucí provozu  

  Na základě potvrzené dotace od Ministerstva kultury 
ČR a Krajského úřadu Pardubického kraje na instalaci 
posuvných regálů do depozitáře městského muzea bylo 
vypsáno výběrové řízení na stavební úpravy (zajištění 
statiky) před instalací těchto regálů. Potřebné zpevnění 
stropů provede, v souladu s výsledky výběrového říze-
ní, firma Unistav Chrast s.r.o.
  Práce započnou začátkem září a budou spočívat v ze-
sílení stropní konstrukce za pomoci ocelových traverz. 
Poté co bude položena nová podlaha, dojde k instalaci 
nových ocelových posuvných regálů. Jde o oboustran-
né skříně s přestavitelnými policemi, které jsou umístě-
ny na kolejnicích a díky své konstrukci umožní značné 
ušetření prostoru. Proč vlastně?
 Od  dvacátých  let  minulého  století  spolupracovalo 
muzeum  s  místními  výrobci  obuvi,  z  jejichž  produk-
ce  pochází  řada  unikátních  výrobků.  Předávání  vzor-
ků  produkce  pokračovalo  i  za  éry  národního  podniku 
Botana a pokračuje i v současnosti mapováním výroby 
firmy Botas. Kolekce, kterou muzeum nyní uchovává, 
vypovídá  o  několika  etapách  vývoje  obuvnického  ře-
mesla a průmyslu na skutečsku a potažmo i v Čechách.  

Z fondů si obuv často půjčují instituce krajské i vzdále-
nější (např. Regionální muzea Chrudim, Vysoké Mýto, 
Východočeské  muzeum  v  Pardubicích,  nebo  pražské 
Národní  či  Židovské  muzeum  atd.).  Dlouhodobá  vý-
půjčka  je  připravována  i  pro  expozici  životního  stylu 
a designu v ČSSR, kterou připravuje Galerie výtvarné-
ho umění v Chebu.
  Depozitární místnost, ve které  je obuv umístěna,  je 
v současné době  již kapacitně zahlcena a  je  tomu  tak 
podobně i v dalších odděleních. Staré skříně pocháze-
jící ze začátku minulého století jsou přeplněny a přetí-
ženy. Orientace v nových přírůstcích je obtížná, neboť 
řadu  párů  či  půlpárů  musíme  skladovat  v  „banánov-
kách“, o kterých se  rozhodně nedá  tvrdit, že  jsou op-
timálním místem pro uložení. Profilová  sbírka muzea 
čítá na 1,5 tisíce kusů obuvi a pro její další uchování je 
nanejvýš potřebné vybavit místnost novými regály, kte-
ré uspoří prostor a nabídnou rezervu pro další akvizice. 
Posuvné regály ze stávajících 118 běžných metrů polic 
navýší kapacitu úložiště na 209 bm a  současně dojde 
k zásadnímu zvýšení ochrany exponátů před prachem, 
světlem a odíráním při manipulaci.   Libor Aksler

Asistenti prevence kriminality
Od  srpna  zaměstnává  Město  Skuteč  prostřednictvím 
Městské policie Skuteč tři asistenty prevence kriminali-
ty. Uchazeči byli vybíráni ze seznamů Úřadu práce, z řad 
Romů, kteří mají čistý trestní rejstřík a splňují alespoň zá-
kladní předpoklady vzdělání. ÚP jim také financuje mzdy. 
Dva asistenti budou sloužit ve Skutči a jeden v Luži, kde 
MP  Skuteč  vykonává  svoji  činnost.  V  případě  větších 
sportovních nebo kulturních akcí (Cyklomaštale) budou 
využíváni i v Proseči. Prvních čtrnáct dní v srpnu prošli 
asistenti  základním školením z právního minima, první 
pomoci a ochrany obyvatelstva a 14. 8. složili závěrečnou 
zkoušku. Asistent prevence kriminality nemá žádná „po-
licejní“ oprávnění, může však občana napomenout, pak-
liže porušuje zákony nebo vyhlášky obce.  V případě, že 
občan asistenta neuposlechne, přivolává asistent na místo 
hlídku městské policie. 

Základní úkoly asistenta prevence kriminality:
-   dohled u přechodů pro chodce v blízkosti MŠ a ZŠ 
-  dohled nad veřejným pořádkem a čistotou, zejména
 na dětských hřištích

- dohled a obchůzková činnost na hřbitovech
- dohled a komunikace s bezdomovci a se sociálně vy-
loučenými občany, v místech jejich bydliště

- doručování písemností od MP a MěÚ
- dohled (společně se strážníky) při konání sportovních 
a kulturních akcí

- nezúčastněná osoba při zákroku MP (příp. PČR)
- asistence ve speciální základní škole (v případě problé-
mů s romskými dětmi)

- kontroly dodržování veřejného pořádku na Úřadu práce 
a MěÚ v úřední dny

- společné hlídky (1 strážník + 1 asistent) při denní služ-

bě, zejména v době dovolených
- kontroly dodržování obecně závazných vyhlášek a na-
řízeni obcí; v případě zjištěného porušení nebo jiného 
protiprávního jednání vyrozumění hlídky MP

- zjišťováni závad (dopravní značení, komunikace, turis-
tické značky, zábor veřejného prostranství apod.)

- kontrola heren (hry osob mladších 18 let, osob pobíra-
jících soc. dávky)

- doprovod úředníků do problémových lokalit
- fyzická pomoc v útulku pro psy a další

     Asistenti prevence kriminality (APK) jsou vázaní ml-
čenlivostí o událostech, se kterými při své činnosti přijdou 
do  styku.  Budou  vyzbrojeni  pouze  slzným  sprejem  pro 
vlastní ochranu a mobilním telefonem. Při společném zá-
kroku se strážníkem, např. proti agresivní osobě dle § 12 
a) zákona o obecní policii, nabývají ochranu úřední osoby.
  Již  v  době  výcviku,  dne  7.  8.  2015,  upozornil APK 
na Palackého nám. ve Skutči občana, který  zde veřejně 
konzumoval alkohol, což je v rozporu s vyhláškou měs-
ta, o situaci následně vyrozuměl strážníky, čímž předešel 
odvozu tohoto muže na protialkoholní záchytnou stanici.
  Dne 8. 8. 2015 v 19:00 hod. APK zabránil rvačce na Pa-
lackého nám.,  kde  jeden muž  fyzicky napadal  druhého. 
Po zásahu APK se aktéři rozešli. Dne 9. 8. ve 20:00 hod. 
zabránil  APK  popíjení  alkoholu  na  Palackého  náměstí 
bezdomovci.
  Projekt APK má zprostředkovat lepší komunikaci mezi 
sociálně vyloučenými občany a městskou policií. Má sní-
žit předsudky Romů vůči strážníkům a naopak. V nepo-
slední řadě by měli APK najít lepší uplatnění na trhu práce 
(např.  u  bezpečnostních  agentur),  pakliže  se  u  městské 
policie osvědčí.  PhDr. Jiří Stuna, velitel MP Skuteč

ZPRÁVY Z  RADNICE

Velký úspěch hasičů na mistrovsví světa

Aby deratizace byla účinná

Kotlíkové dotace pro fyzické osoby

Občanské průkazy a pasy
  V návaznosti na článek v červen-
covém  vydání  Skutečských  novin 
chceme  informovat  o  dalších  sku-
tečnostech  týkajících  se  možnosti 
získání  statutu  obce  III.  typu  (tj. 
malého okresu). Při  jednání na Mi-
nisterstvu  vnitra  ČR  u  náměstkyně 
ministra  Mgr.  Vildumetzové  před-
ložili zástupci měst Mimoň, Skuteč 
a  Třešť  písemný  požadavek,  který 
podpořilo dalších 18 měst.  I na zá-
kladě  tohoto  jednání  oslovila  paní 
náměstkyně v polovině srpna všech-
ny pověřené úřady za účelem zjiště-
ní zájmu získání agendy občanských 
průkazů  a  cestovních  pasů.  Tento 
zájem jsme za město Skuteč jedno-
značně potvrdili a věříme, že náhled 
přiblížení  státní  správy  občanům, 

který  zástupci  ministerstva  prezen-
tovali, budou i nadále prosazovat. 

Pokračování digitalizace
 Od  1.  září  začnou  probíhat  další 
místní  šetření  v  rámci  digitaliza-
ce.  Pracovník  katastrálního  úřadu 
Ing. Laco spolu se zástupcem města 
Skuteč  budou  obcházet  předem  po-
zvané vlastníky nemovitostí a v rám-
ci těchto místních šetření odsouhlaso-
vat hraniční body pozemků a budov. 
Jako  první  je  naplánována  lokalita 
v ulici Osady Ležáků a dále sídliště. 

ZŠ a MŠ Žďárec
  Nový školní  rok začne žďárecká 
malotřídka v novém složení pedago-
gického sboru.
  Jak jsme již informovali v červen-

ci, byl vypsán konkurs na obsazení 
pozice  ředitele  školy.  S  Mgr.  Čer-
vinkovou  se  zaměstnavatel  dohodl 
na  ukončení  pracovního  poměru 
k 31. 8. 2015.
  Za  zřizovatele  bych  chtěl 
Mgr.  Červinkové  poděkovat  za  11 
let  působení  v  tomto  školském  za-
řízení, především za zkonsolidování 
stavu v letech 2004 – 2005 a nastar-
tování dalšího rozvoje školy v tomto 
období.   
  Věřím, že se situace na ZŠ zklid-
nila a společně s pedagogy a rodiči 
se podaří zvládnout jak vstup do no-
vého  školního  roku,  tak  i  provádě-
nou investiční akci zateplení  budo-
vy včetně stropu a výměnu oken. 
 Pavel Bezděk, starosta

Moderní vybavení depozitářů

Štěpánov o prázdninách žije 

V  běloruském  Grodnu  se  konalo 
ve  dnech  2.  –  9.  srpna  mistrovství 
světa  v  požárním  sportu  kategorií 
dorost a  junioři.  I hasiči ze Skuteč-
ska  zde  měli  své  zástupce,  neboť 
do  reprezentace  republiky se  svými 
výsledky probojovali Zdena Novot-
ná v kategorii dorostenek  15 - 16 let, 
Tereza Slezáková dorost 13 - 14 let 
a Martin Lidmila v kategorii juniorů.
Dorostenci od 13 do 18  let a  juni-
oři do 23 let se v Bělorusku utkali 
ve  čtyřech  tradičních  disciplínách. 
Během  týdenního  světového  šam-
pionátu je čekal výstup na cvičnou 
zeď, běh na 100 metrů překážek, 
štafety 4x100 metrů překážek 
a požární útok.
     Čeští hasiči se ve světové kon-
kurenci neztratili a naopak potvrdi-
li výborný trend českého požárního 

sportu  posledních  let.  Dorostenci 
a dorostenky, junioři a juniorky 
získali osmnáct medailí – 8 zla-
tých, 4 stříbrné, 6 bronzových – 
a přitom stačili ještě přepsat tři 
světové rekordy! 

         Pro nás je potěšitelný zejména 
úspěch  Martina  Lidmily,  který  si 
dovezl  stříbrnou  medaili  v  běhu 
na 100 m překážek a zlatou medaili 
ze štafety 4x 100 m překážek.   
            Pavel Bezděk, starosta

  O  prázdni-
nách  pořádají 
dobrovolní  ha-
siči  ze Štěpáno-
va  většinu  akcí 
a  ráda bych vás 
s  jejich  činností 
seznámila.
  První  víkend 
o  prázdninách 
patřil  jako  kaž-
dý rok ligovému 
závodu  v  po-
žárním  útoku.  
Celkem se sešlo 
24  mužských, 
14  ženských 
týmů a 3 týmy veteránů. Počasí přálo 
kvalitním  výkonům.  Mezi  nejlepší 
výkony patřil útok zbožnovských ha-
sičů. Předvedený čas 21,89 s se stal 
i novým rekordem ligy. Zbožnovské 

doprovodil na bednu ještě tým z Ro-
sic a Mrákotína. Finálový boj o cenu 
od firmy Pavliš a Hartman získal tým 
z Choltic po boji se zbožnovským tý-
mem. Mezi ženami si nejlépe vedly 
domácí ženy, které zvítězily jak v zá-

kladním tak i finálovém kole. Na dru-
hém místě skončil tým z ČHJ Hlinska 
a na bronz zaútočily ženy z Morašic. 
  Druhou velkou prázdninovou akci 
byl turnaj v malé kopané - 18.7.2015 

 Teplejší zimy nahrávají rychlej-
šímu množení potkanů ve městech. 
Také  ve  Skutči  byl  zaznamenán 
jejich  zvýšený  výskyt,  a  tak měs-
to  zajistilo  deratizaci  kanalizace 
v  celé  Skutči.  Aby  prostředky 
ve výši bezmála dvacet tisíc korun 
nebyly vynaloženy zbytečně, bylo 
by vhodné, aby na tuto aktivitu ob-
jednáním  pracovníků  deratizační 

firmy navázali  také majitelé  byto-
vých domů. 

  Druhou  věcí,  která  významně 
přispívá  k  dalšímu  rozmnožování 
již  tak  přemnožených  potkanů,  je 
vyhazování zbytků jídla do kanali-
zace, čímž jsou de facto vykrmová-
ni. I tomu bychom se měli úzkost-
livě vyhýbat. 

  Deratizační  zásah  v  kanalizaci 
plánuje město opět na jaře. Ve Sku-
tečských novinách bude její termín 
s předstihem zveřejněn, tak aby se 
majitelé  bytových  domů  k  zásahu 
města  mohli  připojit.  Je  v  zájmu 
všech, aby se zásah provedl pokud 
možno všude. Jedině tak je možné 
populaci  potkanů  utlumit.  Za  spo-
lupráci předem děkujeme.   /frí/

Připravované  kotlíkové  dotace 
v  Pardubickém  kraji  by měly  sní-
žit  emise z  lokálního vytápění do-
mácností  prostřednictvím  výměny 
stávajících  ručně  plněných  kotlů 
na pevná paliva za nové nízkoemis-
ní zdroje. Pardubický kraj v srpnu 
prostřednictvím dotazníků mapoval 
předběžný zájem o kotlíkové dota-
ce.  Získané  informace  následně 
pomohou nastavit podmínky dotač-
ního programu.
  „Podpora  na  kotlíkové  dotace 
bude  poskytována  na  základě  žá-
dostí  fyzických  osob  předložených 
krajskému  úřadu.  Vyhlášení  první 
výzvy  Pardubickým  krajem  pro 
předkládání  těchto  žádostí  předpo-

kládáme v prvním čtvrtletí  příštího 
roku. Výše podpory na jeden projekt 
se bude pohybovat mezi 70 a 85 pro-
centy dle typu pořizovaného zdroje 
a lokality. Zbylých 15 až 30 procent 
bude  financovat    žadatel,  kterým 
budou  fyzické  osoby,“  říká  Pavel 
Kalivoda, vedoucí oddělení rozvoje, 
fondů EU, cestovního ruchu a spor-
tu. Do  roku 2018 kraj předpokládá 
výměnu přibližně 1200 kotlů.
  Podpora  bude  poskytována 
z prostředků Operačního programu 
Životní prostředí 2014 - 2020, a to 
pouze  v  rodinném  domě,  který  je 
převážně vytápěn kotlem na pevná 
paliva a kde bude současně prove-
deno  alespoň  jedno  tzv.  „mikro“ 

energetické  opatření,  nebo  kde 
došlo  ke  snížení  klasifikační  tří-
dy  energetické  náročnosti  budovy 
na „C“ – úsporná, nebo je součas-
ně  na  realizaci  opatření  žádáno 
v programu Nová zelená úsporám. 
Dotaci  bude možné  získat  na  kot-
le  na  pevná  paliva,  kombinované 
kotle  (uhlí/biomasa),  kotle  na bio-
masu,  plynové kondenzační kotle, 
tepelná čerpadla.
    Informace  o  kotlíkových  do-
tacích  jsou  k  dispozici  na  webu 
w w w. p a r d u b i c k y k r a j . c z / 
kotlikove-dotace  a  budou  pravi-
delně aktualizovány.  

 dle tiskové zprávy 
Pardubického kraje

dokončení na str. 7 

Bilance 15 let existence MěVAK

úpravna vodyČistírna odpadních vod
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KRÁTCE
Začíná 

podzimní abonmá
  Všem, kteří se už po prázdnino-
vé  přestávce  opět  těší  na  divadel-
ní  představení,  připomínáme,  že 
podzimní  divadelní  cyklus  začíná 
v  úterý  15.  září  detektivní  hrou 
Deset malých černoušků (A pak už 
tam nezbyl ani jeden) v podání Di-
vadla Radka Brzobohatého.
  I  tentokrát  množství  prodaných 
abonentek  předčilo  naše  očekává-
ní. Do hlediště KKS usedne v září 
341  předplatitelů.  Volná  místa 
na jednotlivá představení však ješ-
tě  nabídnout  můžeme. V  předpro-
deji  aktuálně  jsou  také  vstupenky 
na  koncert  Evy  Pilarové  (30.  9.) 
a  od  poloviny  září  i  na  zbývající 
představení zařazená v podzimním 
divadelním cyklu. 

Botasky slaví výročí
  Legendární  botasky  letos  oslaví 
symbolické 66. výročí. V roce 2008 
se mladí designéři  Jan Kloss a  Ja-
kub Korouš, zasloužili o navrácení 
značky,  kdy  z  ikonického  modelu 
Classic, vytvořili několik různoba-
revných provedení bot. Při příleži-
tosti výročí vznikl i speciální model 
Champion  66  a  v  Praze  se  otevře 
druhá prodejna Botas 66.

Odpadky z náměstí
  Na  snímku  zdokumentovaná 
kupka nepořádku je odpadem sme-
teným z náměstí. Je zarážející,  jak 
velké  procento  mezi  smetím  tvo-
řím  cigaretové  nedopalky.  Přitom 
odpadkových  košů  je  na  náměstí 
umístěno dostatek, jsou i v blízkos-
ti laviček. Co vede kuřáky k tomu, 
že  nedopalek  raději  hodí  na  zem 
než  do  koše? Možná  i  přezíravost 
a  tolerance  nekuřáků  nebo  dosud 
neexistující postihy. 

Kurz jógy Žďárec
  V úterý 29. září bude ve Žďárci 
u Skutče opět zahájen dvouměsíční 
kurz jógy. Dvě skupiny cvičících se 
budou scházet vždy v úterý – první 
skupina v čase od 17.30 – 19.00 ho-
din a druhá skupina v čase od 19.30 
–  21.00  hodin.  S  sebou  stačí  vzít 
deku a vhodné oblečení, podložky 
na  cvičení  jsou  k  dispozici.  Kurz 
povede  Jan Hlaváček  a  Lída Váš-
ková.

Cyklostezky u Pardubic
  Ještě vloni vypadal záměr propo-
jit cyklostezkou Pardubice a Hradec 
Králové velmi nadějně. Pardubický 
kraj  ovšem  narazil  na  problémy 
při  výkupu  potřebných  pozemků. 
Jejich  majitelé  v  okolí  Kunětické 
hory  stezku  podél  svých  pozemků 
nechtějí. Zanikla tam možnost vést 
trasu přes Dříteč a nově se zvažuje 
varianta  trasy  přes  obec Kunětice, 
která nabízí obecní pozemky. 
  Naplánována  je  i  cyklostezka 
z Pardubic do Přelouče a Kladrub. 

Formanský den v Borové
  Už jste někdy navštívili Forman-
ský den v Borové u Poličky? Pokud 
ne,  vřele  tuto  akci  doporučujeme. 
Na  svahu  za  vesnicí  (ve  směru 
na Pustou Rybnou) uvidí návštěvní-
ci ukázky práce s koňmi nejrůzněj-
ších  plemen  a  velikostí  při  soutěži 
v  tahu  klády  a  těžkých  nákladů, 
ve vozatajském parkuru i westerno-
vých vystoupeních. Dojde i na ukáz-
ku klasické orby či dostihy. Oblíbe-
ná akce proběhne v neděli 20. září se 
začátkem v 10 hodin.

Sezóna na koupališti se vydařila
  Tropické teploty a rekordní počet 
slunných  dní  způsobily,  že  koupa-
liště  ve  Skutči může  ohlásit  jednu 
z nejúspěšnějších sezon za poslední 
roky. Koupaliště navštívilo přes 21 
tisíc  lidí,  kteří  v  tropických  dnech 
v  hojné  míře  využívali  plavecký 
bazén,  tobogány  i  přilehlé  občer-
stvení.    Teplota  vody  dosahovala 
na skutečské koupaliště neuvěřitel-
ných 26 stupňů. 
  Ke komfortu návštěvníků přispěl 
nový  odbavovací  systém,  díky  je-
muž se ani při nejvyšší koncentraci 
návštěvníků  koupaliště  netvořily 
před vstupem fronty.                                                                                           
  Děkujeme  všem  návštěvníkům 
a v následující letní sezoně se těší-
me na shledanou.
  Mgr. Tomáš Kopecký, 
�Městská�sportoviště�Skuteč,�s.r.o.

  Zdá  se  vám  titulek  nelogický  či 
lehce pomatený? Ne, další řádky vám 
vše objasní.  V květnovém a červno-
vém vydání Skutečských novin jsme 
vám  přinesli  informace  o  novém 
odbavovacím  a  pokladním  systému 
na  skutečských  sportovištích,  jehož 
realizace byla  rozdělena na 2 etapy. 
První etapa instalace proběhla v květ-
nu  na místním  koupališti.  Ti  z  vás, 
kteří  koupaliště  v  létě  navštívili,  tu 
změnu jistě zaznamenali. Ať už sviž-
nějším odbavením přes nové turnike-
ty, anebo využili možnosti zakoupení 
předplacené čipové karty. 
  Pokud  kartu  máte  a  zůstaly  vám 
na ni nevyčerpané finanční prostřed-
ky, budete  je moci od září využívat 
i v ostatních sportovních zařízeních. 
V polovině  srpna  totiž  začala druhá 
etapa  instalace  odbavovacího  sys-
tému.  Technici  firmy  Cominfo  Zlín 
nainstalovali  a  zprovoznili  systém 
ve sportovní hale a v krytém plavec-
kém bazénu, kde pokladny vybavili 
novými  dotykovými  PC  včetně  po-
třebného  programového  vybavení, 
snímači  čipových  karet,  záložními 
zdroji atd. a prostřednictvím interne-
tu v rámci tzv. VPN sítě propojili tato 
pracoviště  se  serverem  a  správním 
pracovištěm  v  kanceláři  Městských 
sportovišť. Turnikety však ve vstup-
ních  prostorách  sportovní  haly  ani 
bazénu nenajdete. 

  Větších  změn  dozná  odbavování 
návštěvníků  zimního  stadionu,  ze-
jména v době veřejného bruslení, kdy 
budou návštěvníci  procházet  stejný-
mi turnikety jako na koupališti. A to 
doslova. Zajímavostí  totiž  je, že za-
čátkem září, po skončení letní sezó-
ny, budou turnikety odpojeny a spo-
lu  s  ostatním  vybavením  pokladny 
převezeny z koupaliště do vestibulu 
zimního stadionu. Zde pak proběhne 
dokončení  instalace  odbavovacího 
systému  spočívající  v  opětovném 
propojení  turniketů  a  pokladního 
systému  a  odladění  komunikace  se 
serverem  a  správním  pracovištěm. 
Na  závěr  se  ověří  nastavení  celého 
systému,  jeho  funkce  a  zaškolí  se 
personál. 

  Tři  měsíce  spolehlivého  provozu 
na koupališti jsou příslibem toho, že 
systém  bude  funkční  a  spolehlivý 
i  jako celek. Nezanedbatelný je tak-
též fakt, že letošní extrémně teplé léto 
bylo tím pravým zátěžovým testem, 
který  prověřil,  že  systém  dokáže 
bezproblémově  a  plynule  odbavit 
bezmála  1500  návštěvníků  během 
jediného dne, což byla rekordní den-
ní návštěvnost za posledních několik 
let. 
  Věříme,  že  nový  elektronický 
odbavovací  systém  bude  sloužit 
ke  spokojenosti  návštěvníků  všech 
sportovních zařízení ve Skutči,  a že 
zcela jistě přispěje ke zvýšení úrovně 
služeb pro vás občany.   
� Ing.�Roman�Hřebík

Nový odbavovací 
systém od září již na všech sportovištích

aneb z koupaliště rovnou na zimní stadion

  Již  dříve  jsme  vás  informovali 
o  záměru  rekonstrukce  osvětlení 
na zimním stadionu ve Skutči. Hlav-
ními  důvody  byly  jak  vysoké  pro-
vozní  náklady  stávajících  výbojko-
vých svítidel (energetická náročnost, 
vysoká  pořizovací  cena  náhradních 
výbojek),  tak  i  zcela  nevyhovující 
kvalita  osvětlení  ledové  plochy  dle 
předpisů Českého svazu ledního ho-
keje. V rozpočtu města bylo na tuto 
investici  vyčleněno  1,3  mil.  Kč. 
Protože se  jednalo o velmi specific-
kou  akci,  oslovili  jsme  projektanta 
ing.  Milana  Plíhala  z  firmy  EFOS 
s.r.o.,  která  se  zabývá  projektovou, 
konzultační  a  poradenskou  činností 
v  oblasti  návrhů  osvětlení  venkov-
ních  prostor,  interiérů,  sportovních 
hal, průmyslových objektů atd. Pro-
jektant  po  osobní  návštěvě  zimního 
stadionu  provedl  světelně  technický 
výpočet, jehož výsledkem byly jasně 
nadefinované  a  jednoznačně  stano-
vené specifikace svítidel a parametry 
osvětlení. Tento  souhrn  technických 
požadavků byl podkladem pro zadá-
vací dokumentaci uchazečů o zakáz-
ku.  Základními  požadavky  na  nové 
osvětlení mj. byly – intenzita osvět-
lení 600 luxů (požadavek pro krajské 
soutěže  ledního  hokeje  je min.  500 
lx), rovnoměrnost osvětlení min. 0.9, 
požadavek na hodnoty oslnění UGR 
dle  ČSN  EN  12193,  max.  příkon 
osvětlovací  soustavy  21  kW,  život-
nost  světelných zdrojů min. 24  tisíc 

hodin a řada dalších. V rámci poptáv-
kového řízení se sešly cenové nabíd-
ky od 5 firem. Na základě jejich po-
souzení a vyhodnocení byla zakázka 
s názvem „Obnova a doplnění osvět-
lení  na  zimním  stadionu ve Skutči“ 
přidělena firmě PERFECT ICE s.r.o. 
Ostrava,  jejíž nabídková  cena  činila 
1,261 mil. Kč.
  V  polovině  srpna  byla  zahájena 
montáž  nového  osvětlení,  které  je 
tvořeno 130  ks zářivkových svítidel 
zavěšených  ve  výšce  9 m  nad  ledo-
vou plochou a rozčleněných do 7 řad. 
Původní  výbojkové  osvětlení  (56 ks 
výbojek, každá o příkonu 2 kW), kte-
ré  je  stále  funkční,  zůstává  jako zá-
ložní.  Součástí  zakázky  jsou  kromě 
samotných svítidel též závěsná kon-
strukce, kabeláž a nový řídicí systém, 

který mimo jiné umožňuje nastavení 
libovolné  intenzity  osvětlení  ledové 
plochy v závislosti na druhu provozu, 
zónovou regulaci osvětlení,  regulaci 
osvětlení  v  návaznosti  na  denním 
přísvitu  nebo  vzdálený  přístup  pro 
případné servisní zásahy. 
  Za  zmínku  stojí  i  poslední  refe-
rence na dodávky osvětlení od firmy 
Perfect Ice, těmi jsou zimní stadiony 
v Milevsku, Lounech  a ČEZ Aréna 
v  Ostravě,  kde  se  letos  konalo MS 
v hokeji. 
  Očekáváme,  že  nové  osvětlení, 
které je v podstatě tím nejlepším, co 
dnes trh nabízí v poměru cena/výkon, 
přinese jak významné provozní úspo-
ry tak i zvýšený komfort a lepší poži-
tek ze hry při hokejových utkáních.
 Ing.�Roman�Hřebík

Nové osvětlení ledové plochy ZS    

  V sobotu 1. srpna proběhl za ide-
álního  počasí  fotbalový  turnaj, 
který  uspořádali  v  rámci  přípravy 
na  novou  fotbalovou  sezónu  zá-
stupci místního fotbalového oddílu 
FK Junior Skuteč. Turnaje se účast-
nily 4 týmy – FK Proseč (účastník 
I.B  třídy),  domácí FC  Junior Sku-
teč  (okresní  přebor),  SK  Svratka 
(okresní  přebor  Žďár  n.  S.)  a  TJ 
Pohledec  (III.  třída  –  okres  Žďár 
n. S.).
  Hrálo se systémem každý s kaž-
dým na 2 x 35 min. Vítězem 1. roč-
níku turnaje, který přinesl řadu hez-
kých  sportovních  zážitků,  se  stal 
favorizovaný  tým  Proseče,  který 
si odvezl pohár a dárkový potravi-
nový koš. A jak dopadl místní sku-
tečský tým? Obsadil pěkné 2. místo 
s těmito výsledky: Skuteč – Proseč 

1:3, Skuteč – Svratka 3:1, Skuteč – 
Pohledec 1:1, 3:2 na penalty.
  Co se týká sportovní stránky tur-
naje,  určitě  zavládla  spokojenost, 
nicméně  jistým  zklamáním  byla 
účast  fanoušků,  kterých  zástup-
ci  FC  Junior  Skuteč  čekali  přece 
jen  více.  Zde  je  určitě  potenciál 
na zlepšení do dalších ročníků. 
     Na závěr nezbývá než poděkovat 
funkcionářům za spoustu odvedené 
práce  spojené  s  organizací  turnaje 
a  za hladký průběh  turnaje  samot-
ného. Dík  patří  i  rozhodčím Šma-
hovým, kteří odřídili úspěšně všech 
6 utkání. 
  Každopádně  byl  položen  dobrý 
základ  toho,  aby  byla  obnovena 
tradice  kvalitního  letního  fotbalo-
vého  turnaje  na  místním  stadionu 
ve Skutči.� Ing.�Roman�Hřebík

1.ročník fotbalového turnaje
O pohár města Skuteč

OD ZÁŘÍ DO BAZÉNU
Provoz krytého bazénu bude zahájen 
pro veřejnost v sobotu 5. září 2015.

PrOvOZNÍ DOBA BAZÉNU: 
pondělí        16.00 – 19.00 
úterý    6.30 – 7.30       16.00 – 20.00
středa    6.30 – 7.30  14.00 – 18.00
čtvrtek    6.30 – 7.30   16.00 – 20.00
pátek             16.00 – 19.00
sobota    9.00 – 11.00   13.00 – 19.00
neděle    9.00 – 11.00    13.00 – 19.00

V krytém bazénu bude probíhat:
• Aquaaerobic – pondělí 19.00 – 20.00, 
  – středa 18.00 – 19.00, 19.00 – 20.00
• Výuka plavání pro děti – pondělí 15.00 – 16.00
• Plavání kojenců a batolat – pátek od 8,30 (začátek kurzu 11. září 2015)
• Plavání rodičů s dětmi – čtvrtek 14.30 – 15.30
• Plavání seniorů – úterý 13.00 -14.15

Od 5. 9. 2015 bude v provozu na krytém plaveckém bazénu nový odba-
vovací systém a dojde ke změně vstupného. Platný ceník najdete na str. 7 
nebo na www.sportovisteskutec.cz 

OD ŘÍJNA NA ZIMNÍ STADION
Provoz zimního stadionu bude zahájen pro veřejnost v sobotu 3. 10. 2015.

  Vstup  na  zimní  stadion  bude  umožněn  přes  turniketový  odba-
vovací  systém  a  dojde  ke  změně  vstupného.  Platný  ceník  najdete 
na str. 7 nebo na www.sportovisteskutec.cz

Program na zimním stadionu bude probíhat dle rozpisu.  

pořádá nábory do družstva chlapců 
pro ročníky narození  2005 - 2007.
Nábory proběhnou ve středu 9. 9. 
a 16. 9. 2015. a  v pátek 11. 9. a 18. 
9. 2015 vždy od 17.00 - 18.30 hod. 
ve Sportovní hale ve Skutči.

Již  na  první  setkání  si  vezměte 
sportovní obuv a oblečení.
V  případě  dotazů  volejte  na  tel.: 
608 616 381, 777 701 200

 Těšíme�se�na�setkání�s�vámi.

BASKETBALOVÝ 
ODDÍL BK SKUTEČ



SKUTEČSKÉ NOVINYSTRANA 4

Výpis z usnesení

Rada města bere na vědomí:
01/019/2015
zprávu odboru investice a správa 
majetku ohledně šachty na chodní-
ku v ulici Dr. Znojemského, Skuteč 
ve znění dle přílohy.
02/019/2015
zprávu odboru investice a správa 
majetku ohledně uplatnění reklama-
ce zámkové dlažby před sportovní 
halou Skuteč ve znění dle přílohy.
03/019/2015
zprávu odboru investice a správa 
majetku o výsledku poptávkového 
řízení na rekonstrukci střechy kul-
turního domu v místní části Zbožnov 
ve znění dle přílohy.
04/019/2015
zprávu odboru investice a správa 
majetku ohledně návrhu na vybudo-
vání svodidel na silnici II/358 Při-
bylov - Skuteč ve znění dle přílohy. 
Rada města schvaluje:
05/019/2015
změnu položkového rozpočtu města 
Skuteč ve znění dle přílohy.
06/019/2015
organizační strukturu Městského 
úřadu Skuteč dle přílohy „Schéma 
organizační struktury Městského 
úřadu Skuteč od 01. 08. 2015“.
07/019/2015
objednávku na kancelářský náby-
tek od společnosti Jiří Ledvina spol. 
s r.o., Pardubice, IČ 47472685 
ve znění nabídky dle přílohy.
08/019/2015
dodatek č. 25 prolongační k pojist-
né smlouvě číslo 8602625393 ze 
dne 01. 07. 2015 se společností 
Kooperativa, pojišťovna, a.s., Vie-
nna Insurance Group, Praha,  IČ 
47116617 ve znění dle přílohy.
09/019/2015

dohodu o provedení oplocení s fir-
mou KESA s.r.o., Smetanova 846, 
Skuteč ve znění dle přílohy.
10/019/2015
rozhodnutí zadavatele o přidělení 
zakázky malého rozsahu s názvem 
„Obnova a doplnění osvětlení zim-
ního stadionu ve Skutči“ uchazeči 
PERFECT ICE s.r.o., Ostrava, IČ 
27860221ve znění dle přílohy.
11/019/2015
rozhodnutí zadavatele o přidělení 
veřejné zakázky malého rozsahu 
s názvem „Parkoviště ul. Havlova 
Skuteč“ uchazeči Unistav Chrast 
s.r.o., Chrast, IČ 25266853 ve zně-
ní dle přílohy.
12/019/2015
kupní smlouvu na vozidlo Dacia 
Duster se společností BOHÁČ Mi-
lan s.r.o., Chrudim, IČ 25999966 
ve znění dle přílohy.
13/019/2015
smlouvu o uzavření budoucí smlou-
vy o zřízení věcného břemene – slu-
žebnosti a smlouvu o právu provést 
stavbu č. IV-12-2013548/VB/01 
se společností  ČEZ Distribuce a.s. 
Děčín, dle přílohy.
Rada města doporučuje zastupitel-
stvu města schválit:
14/019/2015
prodej části p. p. č. 124 o výměře 
114 m², ostatní plocha - jiná plocha 
a části p. p. č. 125 o výměře 46 
m²,  zahrada, za cenu 100,- Kč/
m² + platná sazba DPH + náklady 
s prodejem spojené a  části p. p. č. 
124 o výměře 21 m², ostatní plo-
cha - jiná plocha, za cenu 50,- Kč/
m² + platná sazba DPH + náklady 
s prodejem spojené, vše k. ú. Žďá-
rec u Skutče, obec Skuteč ve znění 
smlouvy dle přílohy.

Výpis z usnesení ze 19. zasedání Rady města Skuteč  
 konaného dne 27. července 2015 na Městském úřadu Skuteč

Výpis z usnesení

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI 
- SRPEN 2015 -

SVÁ ŽIVOTNí juBILEA OSLAVILI:

70 let
 Stanislav Rychtář, Hněvětice 
 Alena Rabasová, ČSA

75 let
 Helena Fischerová, Sládkova
 Danuška Formánková, ČSA
 Vojtěch Jelínek, Žďárec u Skutče
 Miluška Netolická, Žďárec u Skutče
 Malvína Batelková, Lešany

80 let
 Otto Rybenský, Lešany
 Anna Makovská, Družstevní
 Marie Pospíšilová, Žďárec u Skutče

85 let
 Libuše Černohorská, Sládkova
 Jiřina Břeňová, Štěpánov
 Karel Svoboda, Rubešova

90 let
 Věra Lebedová, Sládkova 

91 let
 Božena Eisnerová, Skutíčko
 Marie Schejbalová, Jiráskova

 
Rozpis pohotovostních služeb stomatologů

pohotoVoStní Služby jSou od 9 do 13 hodin

Září
  5.9. Sobota MUDr. Eva Krejčí Krouna 350
  6.9. Neděle MUDr. Eva Krejčí Krouna 350
12.9. Sobota MUDr. Yvona Chludová Skuteč, Smetanova 568 U BOTANY Skuteč
13.9. Neděle MUDr. Yvona Chludová Skuteč, Smetanova 568 U BOTANY Skuteč
19.9. Sobota MUDr. Jiří Janovský Hlinsko Wilsonova 590 
20.9. Neděle MUDr. Jiří Janovský Hlinsko Wilsonova 590 
26.9. Sobota MUDr. Josef Cimburek Skuteč Tyršova 386 
27.9. Neděle MUDr. Josef Cimburek Skuteč Tyršova 386 
28.9. Pondělí - státní svátek MUDr. Josef Cimburek Skuteč Tyršova 386

Říjen
3.10. Sobota MUDr. Zora Dvořáčková Hlinsko Husova 64 
4.10. Neděle MUDr. Zora Dvořáčková Hlinsko Husova 64

Milí malí cvičenci!
Cvičení ve sportovní hale začíná 
ve středu 16. září 2015 
v 15 hodin.
Zdraví a těší se na vás vedoucí oddílu. 

VZPOMÍNKA
Dne 7. září 2015 vzpomeneme na 10. výročí 
úmrtí pana Jiřího Tlapáka ze Zbožnova. 

Kdo jste ho znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi.

manželka a děti s rodinami

Léto v SeniorCentru Skuteč 
     Ani v letních měsících nepřichází klienti SeniorCentra 
o zajímavé aktivity, ať již se jedná o oblíbené přednášky 
paní Burgerové o bylinkách, virtuální procházku po Vese-
lém Kopci s komentářem pana Ing. Štorka či výlet do zá-
meckých zahrad v Nových Hradech. I přes horké počasí si 
dne 5. 8. 2015 užili nejen klienti SeniorCentra, ale i někte-
ří obyvatelé Skutče letní posezení s Šeucovankou. Při pří-
jemné muzice si mnozí klienti s chutí zazpívali a někteří 
využili hudbu i k předvedení svých tanečních dovedností.  
 SeniorCentrum Skuteč

Výpis z usnesení z 20. zasedání Rady města Skuteč 
 konaného dne 10. srpna 2015 na Městském úřadu Skuteč
Rada města jmenuje:
07/020/2015
konkurzní komisi pro konkurzní ří-
zení na obsazení pozice ředitele/
ředitelky Základní školy a mateřské 
školy Žďárec u Skutče, okres Chru-
dim ve složení: předseda – Pavel 
Bezděk, členové: Ing. Roman Hřebík, 
Mgr. Helena Slováčková, Mgr. Hana 
Pochobradská, Mgr. Marcela Ku-
bíčková, Zuzana Čáslavská, Eva 
Pavlišová, tajemník komise: Lenka 
Frídlová.
Rada města bere na vědomí:
02/020/2015
informace o akceptaci společnosti 
Unistav Chrast s.r.o., IČ 25266853 
realizovat zakázku „Parkoviště uli-
ce Havlova Skuteč“ dle zadávacích 
podmínek. 
Rada města pověřuje:
03/020/2015
Marcelu Peterkovou, referentku 
odboru investice a správa majetku 
Městského úřadu Skuteč účastí dne 
11. 09. 2015 v 9.00 hod. na draž-
bě prodejního stánku s prodejním 
kovovým stojanem na přepravky, dle 
usnesení JUDr. Igora Olmy, soudního 
exekutora úřadu Svitavy, o nařízení 
dražebního jednání.
Rada města schvaluje:
04/020/2015
určení nejvyššího podání ve výši 
10.000 Kč, k němuž je zástupce 
města Skuteč v průběhu dražby 
prodejního stánku s prodejním ko-
vovým stojanem dne 11. 09. 2015 
oprávněn.
05/020/2015
přidělení bytu č. 10, Boženy Něm-
cové 317, Skuteč na dobu určitou 
jednoho doku, dle přílohy.
06/020/2015
přidělení bytu č. 5, Boženy Němco-
vé 317, Skuteč na dobu určitou šesti 
měsíců, dle přílohy. 
07/020/2015
ukončení nájmu bytu č. 27, Bože-
ny Němcové 933, Skuteč dohodou 
k 30. 09. 2015 na žádost nájemce.
08/020/2015
podmínky nájmu bytu č. 27, Boženy 
Němcové 933, Skuteč, na dobu urči-
tou jednoho roku, dle přílohy. 
09/020/2015
smlouvu o právu provést stavbu 
městem Skuteč na st. p. č. 169, k.ú. 
Skuteč, obec Skuteč, ve znění dle 
přílohy.
10/020/2015

kupní smlouvu na dodávku a montáž 
osvětlení na zimní stadion ve Skutči 
se společností PERFECT ICE s.r.o., 
Ostrava, IČ 27860221 ve znění dle 
přílohy.
11/020/2015
smlouvu o právu provést stavbu měs-
tem Skuteč na hranici p.p.č. 1923/5 
a 1923/31 v obci Skuteč ve znění 
dle přílohy.
12/020/2015
rozhodnutí zadavatele o přidělení 
zakázky s názvem „Oprava střechy 
bytového domu č.p. 915 – 918 Sku-
teč“ uchazeči LKN s.r.o., Chrudim, 
IČ 25991361 ve znění dle přílohy.
13/020/2015
rozhodnutí o výběru nejvhodnější 
nabídky pro zakázku „Výběr po-
skytovatele energetických služeb se 
zaručeným výsledkem pro objekty 
v majetku města Skuteč“ ve znění dle 
přílohy.
14/020/2015
oznámení rozhodnutí o výběru 
nejvhodnější nabídky na veřejnou 
zakázku malého rozsahu „Zateple-
ní Základní školy a mateřské školy, 
Žďárec u Skutče“, ve znění dle přílo-
hy a pověřuje starostu města pode-
psat smlouvu o dílo po uplynutí lhůty 
pro podání námitek
15/020/2015
objednávku 4 ks nových pneuma-
tik a technickou prohlídku včetně 
přetěsnění motoru pro vozidlo Ta-
tra 815 v systému JPO II Skuteč 
do 80.000 Kč ve znění dle přílohy. 
Rada města neschvaluje:
16/020/2015
Prodloužení nájmu bytu č. 13, Druž-
stevní 970, Skuteč na dobu určitou 
jednoho roku
Rada města doporučuje ZM schválit:
17/020/2015
koupi pozemku p.č. 2081/6 o vý-
měře 269 m2, ostatní plocha – ma-
nipulační plocha, k.ú. Skuteč, obec 
Skuteč, za cenu 54.000 Kč od Úřadu 
pro zastupování státu ve věcech ma-
jetkových, Pardubice.
18/020/2015
Prodej části p.p.č. 2627 a části p.
p.č. 2643 o celkové výměře 58 m2, 
ostatní plocha – jiná plocha, vše 
v k.ú. Skuteč, obec Skuteč, za cenu 
600 Kč/m2 + platná sazba DPH + 
náklady s prodejem spojené, firmě 
SINTEX, a.s., IČ 25298496, Morav-
ská 1078, Česká Třebová, ve znění 
smlouvy dle přílohy.

Ve zdravém těle zdravý duch!
 Je tomu už 6 let, kdy jste 
si v rubrice Prarodiče vyprá-
vějí mohli přečíst vyprávění 
skutečské rodačky paní Hany 
Malínské. Její vzpomínky líči-
ly především historii a činnost 
Sokolské organizace a následně 
Tělovýchovné jednoty Jiskra 
Skuteč, včetně účasti na spar-
takiádách. Cvičení jako takové 
bylo i v době pořízení rozhovoru 
jednou z nejdůležitějších součás-
tí života paní Malínské. A to jí 
tehdy jí bylo úctyhodných 77 let. 
 Věrna sokolským tradicím 
a aktivně cvičící je však paní 
Malínská dodnes. Dokazuje tak 
svému okolí neotřesitelnou prav-
du známého přísloví: „Ve zdra-
vém těle zdravý duch“.  I nadále, 
společně s paní Helenou Soko-
lovou a Jaroslavem Mihulkou, 
vede cvičení skupiny mladších 
dětí, které se (jako kdysi v Soko-
le) učí chodit na kladině, skákat 
přes kozu či švédskou bednu, 
cvičit na žíněnkách i při hudeb-
ním doprovodu,  apod. 

 Současně vede cvičení žen 
– seniorek, které, mimo prázd-
ninové měsíce, probíhá vždy 
v pondělí a čtvrtek ve skuteč-
ské sportovní hale.
 Na otázku, jak je možné si 
udržet v pokročilém věku tako-
vou vitalitu, odpovídá:
„Předně musíte mít pozitivní 
přístup ke sportu. A to já mám. 
Dá se říct, že jsem celý život 
doslova ´proskotačila´. Člověk 
také musí cítit, že to co dělá, 
má nějaký význam, prospěch. 
Když mají děti nebo i ženy ra-
dost z toho, jaké dělají pokroky, 
dává mi to pocit uspokojení a je 
to pro mě tou největší motivací. 
Mimochodem, jde o výborné 
party cvičenců. Velký vliv má 
i pravidelná turistika v podobě 
dlouhých výletů.“
 Paní Haně Malínské přeje-
me pevné zdraví a všem, kteří 
s ní cvičí, stejnou chuť k životu 
a lásku k pohybu, jako má ona 
sama. 
 Lenka Frídlová

Omluva ke vzpomínce
Omlouváme se tímto za nedopatření při zpracování textu v tiskár-
ně, vlivem kterého nebyla vzpomínka na Annu Hradeckou a Jaro-
míra Hradeckého otištěna v plném znění. 
Na rodiče s láskou vzpomenuli dcery a syn s rodinami.  
 redakce

FOTOHÁDANKA
Víte, jaká rozhledna je na obrázku? Nápovědou je výhled 
na Pardubice, Chrudim nebo keltské oppidum. 
 Řešení fotohádanky najdete na straně 7.
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    V září vás zveme na procházku 
do Železných hor. Konkrétně vaší 
pozornosti doporučujeme okolí 
městyse Trhová Kamenice. Na níže 
doporučené trase (o délce cca 7 km) 
si můžete prohlédnout tři zatopené 
lomy a několik rybníků.
     Výchozím bodem je trhovoka-
menické náměstí. Odsud se vydáte 
podél silnice na Rváčov, po žlu-
té turistické stezce. Ta u hřbitova 
odbočuje vlevo k lesu, tady vás 
žlutá značka povede kolem dvou 
větších a jednoho malého zatope-
ného lomu před Kamenný vrch 
s výškou 587 m, potom se stáčí do-
prava k obci Petrkov, jejíž domky 
jsou roztroušeny na třech od sebe 
vzdálenějších místech. Po žluté 
dojdete až na rozcestí, kde se napo-
jíte na červenou turistickou stezku 
a vydáte se zpět k Trhové Kame-
nici. Na dalším rozcestí dál pokra-
čujte po červené a půjdete přímo 
kolem rybníka Velká Kamenice na-
pájeného Chobotovským potokem.   
Na pokraji Kamenice uvidíte ještě 

Mlýnský rybník (dříve Loch). Celé 
území je přírodní rezervací. Odtud 
je to již jen kousek do náměstí. Pří-
jemné posezení zde nabízí restaura-
ce Stará radnice. Navštívit můžete 
také Muzeum Trhové Kamenice 
v budově bývalé fary u kostela sv. 
Filipa a Jakuba. V jeho sklepení je 
malá výstava místních strašidel.  

 A ti, kdo by se ještě chtěli trochu 
protáhnout, mohou si na závěr výletu 
vyšlápnout na Zuberský kopec a po-
kochat se výhledem s 55 m vysoké 
rozhledny (otevřena bývá do 16 h.).
Podrobnější informace byste našli 
i na webových stránkách městyse. 
� Příjemný�výlet�přeje�

Lenka�Frídlová.�

TIP NA VÝLET – Lomy a rybníky u Trhové Kamenice

KOŠUMBERSKÉ LÉTO – PROGRAM V ZÁŘÍ
1.�-�29.�9. Výstava�Hurá�do�školy, Hrad Košumberk
� 6.�9.��Festival�dětského�divadla, hrad Košumberk, od 14 hod.
  (O kocourovi a opicích, Emil a detektivové, Kašpárek v pekle, Rytíř Toulovec)
� 13.�9.� Jak�šel�kozlík�do�světa, hrad Košumberk, od 15.30 hod., Loutkové divadlo Kozlík Holice
            Vstupné dospělí 50 Kč, děti, senioři, ZTP 25 Kč
� 25.�9.  NEKŘIČ! – pouťová zábava, od 20 hod., Sokolovna Luže, vstupné 50 Kč

INFO ZE ZŠ KOMENSKÉHO
Co�je�u�nás�po�prázdninách�nového?
     Možná jste si už sami všimli, že to je oplocení školní zahrady, chodníky 
na školní zahradě a fasáda zahradního domečku. Také se dokončuje opra-
va a nátěr střechy na školní budově a téměř všechny třídy prvního stupně 
září novými barvami. Tentokrát již nestačilo pouze vymalovat, ale muse-
ly se kompletně oškrabat staré malby a omítka. Úpravy se dočkal i vstup 
do školní družiny. 

Zájezd�do�Anglie�s�výukou�angličtiny
     Naše škola získala o prázdninách dotaci z MŠMT na realizaci poznáva-
cího zájezdu do Anglie. Týdenní zájezd do Velké Británie je určen pro 50 
žáků. Součástí zájezdu je i přímá jazyková výuka a poznávání reálií této 
země. Účastníci zájezdu, který se uskuteční do konce roku 2015, se mohou 
těšit například na Greenwich, Westminster Abbey, Houses of Parliament, 
Big Ben, Downing Street, Trafalgar Square, Buckingham Palace, Tower 
Bridge, London Eye nebo London Tower.

Kurzy�angličtiny�pro�dospělé�v�ZŠ�Komenského
     S novým školním rokem se opět otevřou kurzy anglického jazyka 
pro věčné začátečníky i pokročilé se zaměřením na základní konverzaci 
v situacích typických pro zahraniční dovolenou. První lekce proběhnou 
dle domluvy začátkem 
října. Více informací 
u Mgr. Terezy Pikoro-
vé – tel. 736 447 820, 
email: tereza.pikorova@
gmail.com.

Další informace o novin-
kách v naší základní ško-
le přineseme na 
www.zskomenskeho -
-skutec.cz  a v říjnových 
Skutečských novinách.

Základní�škola�Komen-
ského� také� přeje� všem�
žákům� a� jejich� rodi-
čům�pohodový�a�úspěš-
ný� nový� školní� rok�
2015/2016�.

Sezóna 2015 zatím sice neskončila,  
a přestože nás na skutečských kur-
tech čeká ještě uspořádání tří ce-
lostátních mládežnických turnajů 
registrovaných hráčů (v kategoriích 
starší žactvo, mladší žactvo a dorost) 
a několik akcí pro rekreační hrá-
če,  již nyní můžeme říci, že to byla 
z mnoha hledisek sezóna výjimečná.

Konečně�čtvrtý�kurt�
 Asi nejdůležitější událostí za dobu 
celé působnosti DTK Skuteč a tou 
byla rekonstrukce části tenisového 
areálu, při které byly původní tři kur-
ty rozšířeny na současné čtyři, což se 
během přechozích let ukázalo jako 
nezbytné pro budoucí existenci klu-
bu, ale i pro soužití se skutečskými 
rekreanty. Chvilku jsme se sice kvůli 
počátečním „porodním bolestem“ při 

výběrovém řízení na zhotovitele stra-
chovali, že budeme muset celou jarní 
sezónu (z hlediska účasti našich druž-
stev v oficiálních krajských soutěžích 
to je vlastně nejhlavnější část teniso-
vé sezóny) odehrát pouze na dvou 
zbývajících nerozkopaných kurtech, 
nakonec se však vše podařilo urychlit 
tak, že jsme v polovině května moh-
li od zhotovitele převzít hotové dílo 
a většinu jarní sezóny jsme tak již 
odehráli na čtyřech kurtech.
 Někteří hráči sice ještě stále 
„žbrblají“, že pro „útočné“ pojetí 
jejich hry jsou nové dva kurty příliš 
měkké a pomalé, jiní jsou naopak 
spokojeni, že se zde můžou prosadit 
díky své lepší fyzické kondici. Pro 
správnou údržbu kurtů nám bohužel 
nehrálo do karet letošní suché a par-

né léto a v kombinaci s nevyhovují-
cím zavlažováním a nízkým tlakem 
vody se nám ne vždy dařilo kurty 
udržet v takovém stavu, v jakém by 
bylo potřeba. Přes to všechno však 
víme, že existence čtvrtého kurtu je 
pro skutečský budoucí tenisový život 
jednou z nejdůležitějších událostí 
vůbec a za náš tenisový klub tímto 
děkujeme všem, kteří se na výstavbě 
podíleli, a to ať už fyzicky, finančně 
či organizačně.

  Čtyři�hráči�na�Mistrovství�ČR
     Náš oddíl se může i letos pochlubit 
dalším historickým úspěchem. Čtyři 
naši hráči se kvalifikovali na Mist-
rovství ČR! Nejmladší z nich – Nela 
Odehnalová (r. 2005) se kvalifikova-
la na letní MČR jednotlivců mladších 
žákyň jakožto druhá nejúspěšnější 
hráčka ročníku 2005 v průběžném 
republikovém žebříčku. Na letním 
MČR jednotlivců, pro změnu v ka-
tegorii starší žákyně, se probojovala 
Hanka Bezdíčková (r. 2001), a to 
díky třetímu místu ve dvouhře na Vý-
chodočeských oblastních přeborech, 
ze kterých si přivezla ještě druhé mís-
to ze čtyřhry. No a do třetice všeho 
dobrého, o postup na MČR družstev 
mladšího žactva v barvách TK Pern-

štýn Pardubice se svými výkony za-
sloužili další dva naši hráči – Adéla 
Pečenková (r. 2003) a Bohumil 
Bezdíček (r. 2004), když celé druž-
stvo ve Východočeském oblastním 
přeboru nepoznalo hořkost porážky. 
 Ostudu naši hráči svými výkony 
neudělali ani na mistrovstvích samot-
ných. Nela i Hanka své první zápasy 
na MČR sice prohrály, ale herně ur-
čitě nezklamaly. Áďa i Bóďa svými 
výkony přispěli ke konečnému 7. 
místu mezi 12 nejlepšími družstvy 
v ČR. Zde podotýkáme, že ve čtvrt-
finále družstvo Pardubic vypadlo 
s budoucím vítězem – družstvem TK 
Agrofert Prostějov. Věříme, že si naši 
hráči z těchto vrcholných českých 
soutěží odnesli spoustu zkušeností 
z bojů s budoucími českými teniso-
vými hvězdičkami, a že jim jejich 
předvedené výkony trochu zvednou 
jejich sebevědomí do dalších teniso-
vých zápasů.
 Po předloňské účasti Hanky 
Bezdíčkové na MČR družstev mlad-
ších žákyň a loňské dvojnásobné 
účasti Elišky Pečenkové na MČR 
jednotlivců starších žákyň, jsme tedy 
letos zaznamenali již celkově sed-
mou účast některého z našich hráčů 
na republikovém mistrovství. 
 7. místo na MČR družstev mlad-
šího žactva – TK Pernštýn Pardubice 
(první zleva dole A. Pečenková, dru-
hý zleva nahoře B. Bezdíček)

Druzí�v�kraji
 Před sezónou jsme se rozhodli, že 
v letošním roce přihlásíme do VČ 
soutěží již tradičně družstva minite-
nisu, babytenisu a mladšího žactva. 
A díky příznivému hráčskému slože-
ní také dvě družstva staršího žactva. 
„Áčko“ do Pardubického krajského 
přeboru a „Béčko“ do Pardubické 
krajské soutěže. Přičemž předse-
zónní cíl pro družstvo „A“ (posílené 
třemi hostujícími hráči z okolních 
klubů) zněl jasně. Udržet Pardubický 
krajský přebor ve Skutči i pro příští 
sezónu. Po několika zdařilých výko-
nech celého družstva, když do bojů 
zasáhlo postupně celkem 10 hráčů 
(Petr Juliš, Jan Čáp, Bohu-
mil Bezdíček, Jan Čmelík, 
Tomáš Paulus, Petr Štikar, 
Michaela Štorková, Adéla 
Pečenková, Zuzana Spe-
rátová a Dominika Spil-
ková), se situace pomalu 
měnila v boj o medailové 
pozice.  Nakonec neče-
kaně, po šesti vítezstvích 
v řadě (když družstvo 
postupně porazilo TOTJ 

Svitavy, 1.VČ Tenisovou Pardubice, 
Jiskru Havlíčkův Brod, Teslu Pardu-
bice B, TK Českou Třebovou/Ústí 
nad Orlicí B, a Pernštýn Pardubice 
B), si to náš tým v posledním zápase 
osmičlenné skupiny rozdal v přímém 
souboji o první místo v Pardubickém 
krajském přeboru s družstvem LTC 
Pardubice. Poslední utkání našim 
hráčům již nevyšlo tak, jak si asi 
sami představovali, když se na nich 
(zvláště ve dvouhrách) asi projevila 
nervozita při vědomí možného celko-
vého vítězství (navíc v souboji proti 
družstvu LTC Pardubice a v pro-
středí konání věhlasné Pardubické 
Juniorky). Prohra 6:3 nás tak mrzela 
jen chvilku, než jsme si později uvě-
domili, že předsezónní cíl byl vlastně 
krásným druhým místem splněn více 
než dobře. 
 Ani ostatní družstva ostudu ne-
udělala. Všechna až do posledního 
zápasu ve svých skupinách rovněž 
bojovala o medailové příčky. Výko-
ny některých jedinců nám jsou přísli-
bem, že pokud u tenisu vydrží a bu-
dou na sobě pracovat, alespoň jako 
doposud, budeme mít i v budoucnu 
na čem stavět. 
 Konečná umístění a složení našich 
zbývajících družstev:
- MINITENIS - Jan Kunhart, Matyáš 
Paulus, David Krčil, Alžběta Váňová 
- 4. místo - Pardubicko sk. A
- BABYTENIS - Marek Krčil, Patrik 
Paulus, Oliver Zavoral, Adam Vota-
va, Barbora Wohlinová - 4. místo - 
Pardubicko sk. H
- MLADŠÍ ŽÁCI - Jan Bureš, To-
máš Paulus, Kryštof Horák, Martin 
Votava, Tomáš Vařejčko, Zuzana 
Sperátová, Nikola Vladyková, Kate-
řina Pavlišová - 3. místo - Pardubická 
krajská soutěž
- STARŠÍ ŽÁCI „B“ - Tomáš Paulus, 
Damián Pavliš, Vojtěch Brožka, Jan 
Bureš, Zuzana Sperátová, Dominika 
Spilková, Adéla Burešová - 4. místo 
- Pardubická krajská soutěž 
Na fotografii je úspěšné družstvo 
starších žáků DTK Skuteč A (chybí 
Bóďa Bezdíček)
    ��Zpracoval�Dušan�Pečenka

MŠ Poršova má nové sociální zařízení
 Ještě se nesešel rok s rokem a v naší ma-
teřské škole se už zase bouralo a budova-
lo. Po loňské rozsáhlé rekonstrukci školní 
budovy jsme se letos pustili do plánované 
opravy WC a umýváren pro děti. S ohledem 
na stáří opravovaných prostor byla nezbyt-
ná výměna rozvodů vody a odpadů. Násle-
dovala obezdívka nevzhledného odpadního 
potrubí a položení nové dlažby a obkladů. 
 V poslední fázi došlo také na kompletní 
výměnu záchodků a umyvadel.
 Náklady na celkovou rekonstrukci do-
sáhly částky 180 000 Kč, která byla čás-
tečně hrazena ze závazných investic (tzn. 
z peněz k tomuto účelu určených v rámci 
rozpočtu od zřizovatele) a částečně z re-
zervního fondu školy.
     Nové sociální zázemí se moc líbí do-
spělým a věříme, že se bude líbit i dětem.
 Iveta�Hrubá,�ředitelka�MŠ

ZŠ Smetanova s novým schodištěm
 V období prázdnin nezahálela 
ani ZŠ Smetanova. Po dohodě se 
zřizovatelem byly provedeny důle-
žité opravy, a to oprava učitelských 
toalet a zejména už tolikrát zmiňo-
vaná oprava schodiště ve „staré bu-
dově“.  Doufám, že nová oprava 
včetně vymalování se bude líbit. 
Dále proběhla oprava základního 
vodovodního rozvodu a provádí se 
oprava poničené nové fasády. Za 
kvalitní práci děkujeme  firmám: 
Petr Drahoš, Zednictví,  Skuteč; 
Radek Nadrchal, Zednické práce, 
Lažany;  pan Jaroslav Hron, Vodo-
instalační práce, Lažany; SKOS, 
s.r.o. Skuteč.
 Velký dík patří také panu Martinu 
Horáčkovi, našemu školníkovi, kte-
rý všechny prováděné opravy moni-
toroval, kontroloval a koordinoval.
 Věřím, že i tyto opravy přispějí 
k lepšímu a zdárnému vzdělávání 
našich žáků v novém školním roce.

Mgr.�Leoš�Lukaštík,�
ředitel�školy

DTK SKUTEČ INFORMUJE, aneb co se u nás děje

7. místo na MČR druž-
stev mladšího žactva – TK 
Pernštýn Pardubice (první 
zleva dole A. Pečenková, 
druhý zleva nahoře B. 
Bezdíček)

Na fotografii je úspěšné družstvo starších žáků DTK Skuteč A (chybí 
Bóďa Bezdíček)
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Kulturní Kalendář  Září   2015

sobota 5. 9. – 14 hodin, KKS 
ZAHÁJENÍ TANEČNÍCH KURZŮ

První lekce tanečních kurzů přivítá nové mladé tanečníky. Lekce budou probíhat každou 
sobotu. Vstupné 30 Kč

úterý 15. 9. – 19 hodin, KKS
DESET MALÝCH ČERNOUŠKŮ

Podzimní divadelní cyklus zahájíme spolu s herci Divadla Radka Brzobohatého, které 
zde uvede detektivní hru Deset malých černoušku s podtitulem A pak už tam nezbyl ani 
jeden. Vstupné 270 Kč

čtvrtek 17. 9. – 15. 11., městské muzeum
PIVOVARY A HOSPODY

Vernisáž výstavy 17. září od 17 hodin zpestří ochutnávka piva hlineckého pivovaru 
Rychtář, film a úvodní slovo sládka. K atmosféře přispějí vůně chmele a písničky s har-
monikou. Krátké pásmo fotografií připomene někdejší skutečské hospody, restaurace  
a výčepy. Vstupné: plné 20 Kč, snížené 10 Kč

čtvrtek 24. 9. – 18 hodin, KKS
SKUTEČSKÝ SLAVÍK

Koncert vítězů Skutečského slavíka bude patřit 22 nejlepším zpěvákům, kteří zvítězili 
v červnovém výběrovém kole. Přijdte rozhodnout o Ceně diváků. Soutěžící doprovodí 
profesionální kapela tvořená členy skupin Sto zvířat a Golem.   
 Vstupné dospělí 100 Kč, děti 30 Kč, 
 předškolní děti a ZTP zdarma

pátek 25. 9. – 18 hodin, městské muzeum
VÍTĚZSLAV NOVÁK A ČESKÁ OPERA

Vokální koncert brněnských umělců pod vedením prof. PhDr. Miloše Schnierera představí 
skladby Vítězslava Nováka, Bedřicha Smetany, Antonína Dvořáka a Leoše Janáčka. 
 Vstupné: 50 Kč

středa 30. 9. – 19 hodin, KKS
KONCERT EVY PILAROVÉ

Tato trojnásobná vítězka Zlatého Slavíka je obdařena velmi krásným, silným a barevně 
zajímavým hlasem o rozsahu tří oktáv. Nenechte si ujít její koncertní recitál s klavírním 
doprovodem.  Vstupné 230 Kč

Připravujeme na říjen:
6. 10. Výstava: Jiří Peřina – malíř Vysočiny
7. 10. Pygmalion – divadelní představení
10. 10. První prodloužená lekce tanečních
16. 10. Společná věc
22. 10. Cestopisné povídání: Grónsko a Špicberky
26. 10. VIII. Den s dechovkou

Vítězslav Novák
 a česká opera

Městské muzeum ve Skutči 
a Mezinárodní společnost Vítězslava Nováka 
Vás srdečně zvou na tradiční vokální koncert 

brněnských umělců  

Účinkují:	 Alena Kučerová, soprán
 Jan Kučera, basbaryton
 prof. PhDr. Miloš Schnierer, klavír a průvodní slovo

Program:
Vítězslav	Novák:	
Cikánské	melodie:	 Co si přeji? - Na lapačky přišli páni - 
 Pod růžovým v poli keřem 
 - Gajdy zvučí (Adolf Heyduk)

melancholické	písně	o	lásce: V svět přišla láska (Jaroslav Vrchlický)
 Je láska jako hvězda (Jaromír Borecký)
 Kdy láska přilétá? (Jan Neruda)
 Ó, lásky moře bezedné (Jaroslav Vrchlický)

Slovenské	spevy	-	výběr	písní

Zpěv	mlynáře	z	opery	Lucerna

Bedřich	Smetana:	 Árie Katušky z opery Čertova stěna
 Jen jedina mě ženy krásná tvář… 
 - árie Petra Voka z téže opery
 Jak je mi? - árie Milady z opery Dalibor
  Každý jen tu svou 
 - árie Kecala z opery Prodaná nevěsta

antonín	Dvořák: To mě se stát - árie Purkrabího z opery Jakobín
 Necitelná vodní moci - árie Rusalky
 Árie Vodníka z téže opery
 My cizinou jsme bloudili - duet z opery Jakobín

Leoš	Janáček: Monolog Revírníka z opery Příhody lišky Bystroušky

Pátek	25.	září	2015	v	18	hodin	
(konec	cca	v	19:30)

Vstupné:	50	Kč
www.muzeum.skutec.cz

městské	muzeum	ve	Skutči

POZVÁNKA DO DIVADLA
Pygmalion – Městské divadlo Mladá Boleslav
 Pygmalion je pravděpodobně 
nejslavnější komedií anglického 
dramatika irského původu George 
Bernarda Shawa.
 Název upomíná na antický mýtus 
o kyperském sochaři Pygmalionovi, 
který vyřezal ze slonové kosti tak 
krásnou dívku, že se do ní zamiloval 
a uprosil bohyni lásky Afroditu, aby 
jí vdechla život. Shawovým moder-
ním Pygmalionem je londýnský pro-
fesor fonetiky Henry Higgins, který 
uzavře se svým přítelem plukovní-
kem Pickeringem sázku, že naučí 
ušmudlanou pouliční květinářku 
Lízu Doolittleovou výslovnosti 
vznešené dámy. A podaří se mu to 
tak dokonale, že jeho žákyně lon-
dýnskou smetánku doslova okouzlí. 

Higgins však přehlédl, že při jeho 
experimentu se ze zanedbané Lízy 
stala žena vědomá si své lidské ceny 
a toužící po jiném životě, stejně jako 
po lásce. Dokáže ji profesor Higgins 
přijmout?
 Na základě této hry vznikl oblíbe-
ný muzikál My Fair Lady.
 Na hudební komedii mladobole-
slavského divadla jste srdečně zváni 
ve středu 7. října. Jedná se o jednu 
z jejich nejnovějších inscenací; 
měla premiéru v prosinci roku 2014. 
Předprodej vstupenek na jednotlivá 
divadelní představení, tedy i na Pyg-
malion, bude zahájen 14. září. V pří-
padě zájmu neotálejte, volných míst 
mimo abonmá už v sále Kulturního 
klubu skuteč moc není. /frí/	

 Eva Pilarová zpívala už od dětství, a to 
i vážnou hudbu. Koncem 50. let začala 
na JAMU v Brně studovat operní zpěv, zá-
roveň v té době již vystupovala v divadle 
Večerní Brno. Po roce studia však JAMU 
opustila a nastoupila do pražského divadla 
Semafor, kde se záhy prosadila jako výbor-
ná zpěvačka. V roce 1962 odešla s Walde-
marem Matuškou a Karlem Štědrým zpívat 
do Divadla Rokoko, ale už v roce 1964 se 
opět vrátila do Semaforu. 
 Hned po svém příchodu do Prahy začala 
nahrávat pro Supraphon a rozhlas, nadčaso-
vé příležitosti v rámci domácího repertoáru 
získala díky autorské dvojici Suchý-Šlitr.
 Největší slávu jí získala role ve filmu 
Kdyby tisíc klarinetů a následně řada zná-
mých hitů.  
Waldemar Matuška si Evu Pilarovou vybral 
do legendární písně Ach, ta láska nebeská. 
S Matuškou pak zpěvačka vytvořila dlouho-
letou pěveckou dvojici jak v Semaforu, tak 
i v Rokoku, kde patřila k předním hvězdám 
scény. Po návratu do Semaforu pak zpívala 

častěji s Karlem Gottem, od roku 1965 je 
jako zpěvačka na volné noze.
 V roce 1981 byla Eva Pilarová jmenová-
na Zasloužilou umělkyní, v roce 1998 byla 
vyznamenána Cenou Masarykovy akademie 
za dlouholetý přínos v oblasti jazzu a pop 
music. Úspěch v oblasti hudby dokládají 
také dvě platinové a několik zlatých desek. 
Je držitelkou tří Zlatých slavíků.
 Je to zpěvačka obdařená velmi krásným, 
silným a barevně zajímavým, naprosto ne-
zaměnitelným hlasem – sopránem o rozsa-
hu tří oktáv, oplývající navíc díky operní 
průpravě vynikající pěveckou technikou se 
schopností obdivuhodné hlasové ekvilibris-
tiky. S přibývajícími léty se stále více ori-
entuje především na žánrovou oblast jazzu 
a swingu. Eva Pilarová právem již dnes patří 
k pěveckým legendám s neoddiskutovatelně 
jedním z nejlepších hlasů, jaké kdy česká 
pop-music kdy měla.
 Na koncert vynikající zpěvačky jste zváni 
do Kulturního klubu Skuteč ve	 středu	 30.	
září	2015	od	19	hodin.  /frí/

Zpěvačka z nezaměnitelným hlasem

  Výjimečný, tajuplný, harmonizu-
jící  - i takové přívlastky si získal ná-
stroj, který má název Vodnářský zvon. 
Na koncertech Společná věc na něj 
hraje biotronik Tomáš Pfeiffer - autor 
a realizátor projektu, který 16.10 s tím-
to koncertem zavítá do Skutče. 
Vodnářský	zvon	je	hudební	nástroj;	mů-
žete	prozradit,	v	čem	je	jeho	význam?

  Kdybych řekl, že je určen jen 
k hudební produkci, nebyla by to celá 
pravda. Popravdě, nerad hovořím před 
koncertem o jeho vlastnostech. Mám 
raději, když lidé během koncertu sami 
vnímají, v čem tkví jeho síla a význam.  
Jde o nástroj starodávný, první písemné 
zmínky vedou do oblasti Tibetu a Číny 
v období dynastie Ming. Snad byl vyu-
žíván i v ještě dřívějších dobách pro své 
alikvótní tóny, které jsou, podle tradice, 
harmonizující. Pro naši generaci je roz-
hodně nástrojem netypickým.

Zkuste	tedy	popsat,	
jak	koncert	probíhá.

  Každý koncert má svou atmosféru 
a nezáleží na tom, zda je v sále přes ti-
síc lidí nebo padesát. Spíše je důležitý 
genius loci místa a i sami návštěvníci, 
kteří na koncert přijdou. Nástroj je 
svým složením, svými vlastnostmi vel-
mi citlivý na dané místo.  Je vytvořen 
ze sedmi kovů, které podle tradice mají 
zastupovat planety ve vesmíru. Vše, 
i kovy v něm, musí být v určitém po-
měru tak, aby zvon správně rezonoval. 
Což ovšem ještě není celá alchymie. 
Dovnitř zvonu se musí nalít správné 

množství vody. Dovolím si legraci - 
pokud možno ne příliš studené, aby 
hráč během koncertu nezmrznul. Hraje 
se totiž mokrýma rukama na oblouko-
vitá madla po bocích. Tak se během 
hry se vytváří rezonance. V jaké in-
tenzitě a jakým způsobem je vnímají 
návštěvníci koncertu, záleží na každém 
individuálně, je to jako u každé jiné 
hudby – někdy ji nevnímáte, třeba při 
práci, a jindy jí věnujete celou pozor-
nost a srdce v koncertní síni a plně ji 
tak prožijete. 
Ještě	je	třeba	přidat	k	výčtu	zajíma-

vosti	speciální	scénu.	
  Na koncerty si skutečně vozíme 
vlastní scénu, která je ve tvaru paraboly 
a má tu zvláštnost, že může být vždyc-
ky přizpůsobena velikosti sálu. Je mož-
né ji variabilně sestavovat podle po-
třeby.  Diváci se již vícekrát shodli, že 
byli obrazem jakoby vtaženi do promí-
taného děje. Tvar a vypracování takové 
scény patřilo k jedné z vizí, kterou jsem 
měl při přípravě realizace koncertu.  

Jaký	máte	program?
  Koncerty jsou již několikátým ro-
kem pojmenovány vždy stejně, ale 
jejich náplň se obměňuje. Rád bych 
trochu poodkryl název Společná věc. Je 
záměrně pořád stejný, aby připomínal, 
že i přes životní pestrost máme všich-
ni velmi mnoho společného. V dnešní 
soutěživé době bych chtěl nabídnout 
vzájemnost, spoluprožívání. Považuji 
za velmi důležité, abychom skrze sebe 
dokázali najít cestu k ostatním bytos-

tem a tak i k sobě samému.  Ne všechny 
skladby ukazují naše pozitivní stránky, 
domnívám se, že je třeba i kontrastu. 
Proto jsou jednotlivé skladby nejen 
ukázkou životních krás, lidskosti či 
našeho hledání smyslu života, ale i me-
mentem před tím, co nás, jako lidské 
bytosti, nešlechtí. Záběry jsou originál-
ním pohledem na svět z trochu jiného 
úhlu pohledu. V poslední skladbě, která 
se dotýká velebnosti našeho největšího 
domova, tedy vesmíru, jsou snímky 
z Hubbleova teleskopu. 

mohou	si	lidé	
vyzkoušet	sílu	rezonance?

  Po ukončení oficiální části sundá-

váme zvon z podia a lidé se mohou 
dotknout jeho okraje, když hraji, prožít 
si rezonanci. Zároveň mohou vidět i to, 
jak voda uvnitř zvonu reaguje na hru, 
včetně její levitace. Na tuto část se 
vždy velmi těším, protože je hezké vi-
dět spontánní reakce přítomných.
Koncert	Společná	věc	se	koná	v	Kul-
turním	 klubu	 ve	 Skutči	 v	 pátek	 16.	
10.	2015	v	19	hodin.	Informace	nalez-
nete	na	tel.	566	678	144,	775	678	144,	
V	předprodeji	 lze	 vstupenky	výhod-
ně	koupit	na	http://vstupenky.skutec.
cz.	Cena	 100	Kč,	 pro	 důchodce,	 stu-
denty	 a	 ZTP	 80	Kč.	 Další	 info	 také	
na:	www.dub.cz

Vodnářský zvon není jen hudební nástroj

V září a říjnu vás Centrum Jana XXIII. z Hlinska 
srdečně zve na 7. ročník hudebně - výtvarného fes-
tivalu Setkání Hlinsko. I v tomto ročníku vám nabí-
zíme kvalitní program.  
Neděli	6.	září	2015	ve	14.00	h.	 -	Centrum	Jana	
XXIII.	na sídlišti v Hlinsku 
„Všechnokrásno	z	Kameniček“,	vernisáž	výsta-
vy	obrazů	markéty	adámkové
Výstava potrvá do konce měsíce září a bude otevře-
na v otevíracích hodinách Centra 
a každou neděli od 14 do 17 hodin. 
Neděle	20.	září	2015	od	15.00	h.	–	kostel	Naroze-
ní	Panny	marie	v	Hlinsku
Koncert	kytaristy	Petra	Saidla	a	houslového	vir-
tuóza	Bohuslava	matouška  
V programu zazní skladby autorů G. F. Händela, A. 

Corelliho, J. S. Bacha, N. Paganiniho, M.de Fally, 
A. Piazzolly.  
Předprodej vstupenek v TIC Hlinsko, Centrum 
Jana XXIII. sídliště Hlinsko, nebo před začátkem 
koncertu: 130 Kč dospělí v předprodeji,  150 Kč 
na místě,  
ZTP 100 Kč, děti do 14 let zdarma. 
Neděle	11.	října	2015	v	15.00	h.	-	kostel	Narození	
Panny	marie	v	Hlinsku
Benefiční	koncert	„Hudba	starých	mistrů“	v	po-
dání	Hlineckých	rodáků
Vstupné dobrovolné, výtěžek bude věnován 
na opravu věže kostela Narození Panny Marie 
v Hlinsku. 
Za pořadatele z Centra Jana XXIII. vás srdečně zve 
Lída Pavlišová 

Festival Setkání Hlinsko 2015 

ď
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Řešení fotografické hádanky

se uskutečnil XI. ročník turnaje 
v malé kopané – „ O Štěpánovský 
pohár - memoriál Františka Kroulí-
ka“. Celkem se zúčastnilo 18 týmů 
z celého Pardubického kraje. Nej-
větší zastoupení měli samozřejmě 
okolní týmy. Nejlepším týmem se 
stal tým FK Dobrý místo ze Skutče, 
který ve finálovém pavouku nenašel 
přemožitele. Druhé místo si po ce-
lodenním boji odvezli pánové z HC 
Chlumětín a na bronzovou příčku se 
dostal tým Labemfurt. Všichni hráči 
si však zaslouží pochvalu, že i přes 
přetrvávající palermo boj o poháry 
nevzdal ani jeden tým.   
 Pro všechny tanců chtivé uspo-

řádal sbor tradiční zábavy na let-
ním parketu. Ani na mladé hasiče 
sbor o prázdninách nezapomněl 
a připravil pro ně týdenní soustře-
dění na Čachnově. Ve stroji času se 
23 dětí přeneslo na divoký západ, 
za Robinsonem ma pustý ostrov 
nebo s Emilem Holubem na putová-
ní po Poličce. Během týdne se děti 
připravovaly na branný závod.  
  
 Všechny akce by se nemohly 
uskutečnit bez podpory sponzorů.  
Tímto bych chtěla poděkovat hlavně 
městu Skuteč a rodině Kroulíkové 
za finanční příspěvky a všem, kteří  
věnovali ceny do soutěží.
 Andrea Hrouzková

Štěpánov o prázdninách žije 

kde: antukové kurty v přírodním areálu DOUPNICE v Radčicích u Skutče
kdy: v sobotu 5.září 2015 - prezentace do 9:00 hod.

TURNAJ NEREGISTROVANÝCH 
V NOHEJBALE - III. ročník

- startovné 200 Kč, připraveny hodnotné ceny, občerstvení a večerní pobavení zajištěno      
- závazné i nezávazné přihlášky, či jiné dotazy: nohejbal.doupnice@seznam.cz
- tel. 777 550 708 Švanda Jaroslav, tel. 775 303 160 Habart Mojmír

TĚŠÍME SE NA VAŠÍ ÚČAST

 K 1. 9. 2015 bude v Pardubic-
kém kraji ukončen provoz někte-
rých pokladen finančních úřadů 
pro výběr hotovostních plateb 
a daní. Ukončení provozu se týká 
územních pracovišť: Hlinsko, Ho-
lice, Litomyšl, Moravská Třebová, 
Přelouč a Vysoké Mýto. Důvodem 
je snaha o snížení nákladů na fi-
nanční transakce.
 Možnost zaplatit platbu daní 
a poplatků v hotovosti zůstává 
nadále zachována prostřednictvím 
pokladen na těchto územních pra-
covištích: Pardubice, Chrudim, 
Svitavy, Ústí nad Orlicí a Žam-
berk. Stále trvá možnost daňovou 
povinnost uhradit bezhotovostním 
převodem z účtu, případně poš-
tovní poukázkou typu A. Ty jsou 
k dispozici na všech územních 
pracovištích. 
 Od nového roku nabízí Finanční 
správa možnost platby daně pro-
střednictvím Soustředěné inkasní 
platby obyvatel (SIPO). Připravu-
je se i další alternativa pro platby 
v hotovosti. 
 ze zprávy FÚ Pardubice

FÚ zavírá 
pokladny pro 

hotovostní 
platby

 Necelé dva kilometry západně 
od Nasavrk u obce České Lho-
tice se nachází volně přístupná 
rozhledna Boika. Nabízí pohled 
na Chrudim, Pardubice či nedaleké 
keltské oppidum. A právě poslední 
zmíněná informace o keltech dává 
rozhledně její název.
 Dřevěná rozhledna je celkově 
14,5 m vysoká a její vyhlídková 
plošina se nachází ve výšce 11 
metrů. Vystoupat na ní lze po 32 
schodech. To vše ovšem stačí, 
abychom spatřili taková místa 
jako okresní město Chrudim, kraj-

ské město Pardubice s přilehlou 
Kunětickou horou a v neposlední 
řadě vrcholky Orlických hor v čele 
s nejvyšší horou Velkou Deštnou. 
Pokud budete mít štěstí, můžete 
vidět dokonce vrcholky Krkonoš 
v četně Sněžky.
 K rozhledně se dostanete z Na-
savrk, když pojedete směrem 
na Hodonín, kde odbočíte na Hra-
diště. U tohoto ukazatele je znače-
na i rozhledna Boika. Byla zpří-
stupněna v roce 2006, je otevřena 
nonstop a nevybírá se žádné vstup-
né.    Matěj Zelinka

Hledám vhodného kandi-
dáta/kandidátku na po-
zici obchodní asistent. 
V případě zájmu zasílejte 
profesní životopis s aktu-
ální fotografii na e-mail: 
bouska.kancelar2@cmss-oz.
cz.

Řádkový inzerát

Řádkový inzerát
Hledám paní, nejra-
ději ze Skutče, na úklid 
rodinného domu; mob.: 
606 759 008.

Řádkový inzerát
Prodám chalupu na Štěpánově 
2+1 + koupelna, přípojka plynu, 
výhled na Skuteč. Tel: 774 919 801 
(večer).

Řádkový inzerát
Opravy travních sekaček a mo-
torových pil všech typů. AKCE: 
servisní posezónní prohlídky 
ZDARMA!!!.  Provádíme zemní 
práce bagrem, opravy motorů, vyso-
kozdvižných vozíků, bagrů, traktorů, 
vibračních desek atd.  Skuteč u Ve-
lamosu, Brokl Z.- tel.: 606 306 266, 
Dopita L. – tel.: 606 306 270.

dokončení ze str. 2 

CENÍK SLUŽEB ZIMNÍHO STADIONU
dospělí..................................... 40 Kč
děti 0 – 3 roky ......................zdarma
děti  3 - 15 let .......................... 25 Kč
důchodci, ZTP ....................... 25 Kč
školy ........................................ 10 Kč

doprovod ............................ 5 Kč 
dospělí............................... 35 Kč
děti 3 – 15 let .................... 20 Kč
důchodci, ZTP ................. 20 Kč

* Cena čipové karty (permanentky) je 100 Kč, kartu si zákazník kupuje do vlastnictví. Na tuto kartu se dobíjejí 
finance dle vlastního uvážení.

Kolektivní vstupné (pronájmy ledu) 
1 hodina   1 500 Kč  2 hodiny spojené  1 700 Kč

Upozornění: Pronájmy ledu se platí na recepci Sportovní haly v čase od 6:00 hod. do 22:00 hod.. 
Platnost ceníku od 1. 9. 2015

Informace k předplatnému
1. Na dětskou kartu mohou vstupovat pouze děti do 15 let (totéž platí pro karty - důchodci, ZTP)
2. V případě ztráty karty lze u pokladny kartu zablokovat

Upozornění pro návštěvníky: na pokladně krytého plaveckého bazénu se vybírá vratná záloha 50 Kč*
* záloha na čip (tzv. hodinky). Záloha se vrací po odčipování hodinek při odchodu z bazénu.

Vstupné krytý plavecký bazén

CENÍK SLUŽEB
 KRYTÉHO PLAVECKÉHO BAZÉNU

  1/2 hod. 1 hod. 1,5 hod. 2 hod.
dospělí 35 Kč 40 Kč 55 Kč 65 Kč
důchodci, ZTP 25 Kč 30 Kč 45 Kč 55 Kč
děti 1 – 3 roky   zdarma
děti 3 – 15 let 25 Kč 30 Kč 45 Kč 55 Kč
cvičení ve vodě, aquaerobic   45 Kč
výuka plavání dětí  50 Kč
školy  20 Kč

  1 hod. 2 hod.
1 dospělý + 1 dítě do 15 let 60 Kč 100 Kč
1 dospělý + 2 děti do 15 let 85 Kč 150 Kč
1 dospělý + 3 děti do 15 let 110 Kč 200 Kč
2 dospělí + 1 dítě do 15 let 95 Kč 170 Kč
2 dospělí + 2 děti do 15 let 120 Kč 220 Kč
2 dospělí + 3 děti do 15 let 145 Kč 270 Kč

Slevy a zvýhodnění – rodinné vstupné

Vstupné s předplacenou čipovou kartou (permanentka)
* vstupné je účtováno po celých minutách
** cena roční nabíjecí karty (permanentky), kartu si zákazník kupuje do vlastnictví. Na tuto kartu si dobíjejí 
finance dle vlastního uvážení.
 

Informace k předplatnému
1. Na dětskou kartu mohou vstupovat pouze děti do 15 let (totéž platí pro karty - důchodci, ZTP)
2. Kredit z karty lze použít i pro vstup do sauny a vířivky
3. V případě ztráty karty lze u pokladny kartu zablokovat
 

Doplňující informace
1. Doplatek za každou další (přečerpanou) minutu 1 Kč (amnestie 10 min na převlečení)
2. Děti do 10 let musí být v doprovodu dospělé osoby

CENÍK SLUŽEB MĚSTSKÉ SPORTOVNÍ HALY
Vstupné

VELKÁ HALA MALÁ HALA SÁL, NÍZKOPRAH. 
CENTRUM

Po-Pá So-Ne Po-Pá So-Ne Po-Pá So-Ne

celá hala (1hod.) 500 Kč 600 Kč 200 Kč 300 Kč 150 Kč 200 Kč

Tenis (1hod.) 450 Kč 550 Kč

2/3 haly (1hod.) 300 Kč 350 Kč

míč.sporty (1hod.) 400 Kč 450 Kč

1/3 haly (1hod.) 150 Kč 150 Kč 1/2 haly 150 Kč 150 Kč

míč.sporty (1hod.) 300 Kč 350 Kč

Akce (1hod.) 650 Kč 750 Kč 300 Kč 400 Kč

Vstupné s předplacenou čipovou kartou (permanentka)
badminton - 10 tréninkových jednotek

VELKÁ HALA MALÁ HALA

Po-Pá So-Ne Po-Pá So-Ne

celá hala  (1hod.) 180 Kč 280 Kč

2/3 haly    (1hod.) 280 Kč 330 Kč

1/3 haly    (1hod.) 130 Kč 130 Kč 1/2 haly 130 Kč 130 Kč

Vstupné

Čipová karta - 100 Kč *

* cena čipové karty (per-
manentky), kartu si zá-
kazník kupuje do vlast-
nictví. Na tuto kartu se 
dobíjejí finance dle vlast-
ního uvážení

V případě hromadných akcí 
a velkých turnajů lze sjednat cenu pronájmu smluvně. Platnost ceníků od 1. 9. 2015

Sauna (max. 4 osoby)
průběžná cena (1 osoba/hod.)   70,- Kč .
na objednávku (1 hod.) 200,- Kč 
na objednávku (1,5 hod.) 250,- Kč 
Vstupné s předplacenou čipovou kartou   
1,10 Kč / min
Zapůjčení prostěradla  20 Kč

Výuka plavání v plavecké škole
10x po 2 hodinách  700,- Kč
10x po 1 hodině  350,- Kč

Kurz plavání batolat
10 lekcí + 2 náhradní 1 400,- Kč

Vířivka (max. 6 osob) 
5 minut / 20 Kč
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Víte, že můžete mít
i sluneční zrcadlové 
brýle ve vašich 
dioptriích?

Více informací
získáte v našich
optikách

Palackého 38, Holice tel: 466 920 672
Na Labišti 532, Pardubice tel: 466 647 352

Sládkova 849, Skuteč tel: 469 350 541

Vychází kalendář na příští rok

  To,  že  v  měsíci  září  každým 
rokem  spatří  světlo  světa  nový 
skutečský kalendář, se už stalo sa-
mozřejmostí.  A  není  divu,  vždyť 
ten,  který  právě  držíte  v  rukou  je 
v  pořadí  už  devatenáctý.  I  když 
jsou mezi námi  tací, kteří si z do-

sud  vydaných  kalendářů  vytvořili 
sbírku, celkově zájem o tuto tisko-
vinu slábne. Není  tedy vyloučeno, 
že po uzavření druhé desítky  jeho 
výrobu  ukončíme  a  zaměříme  se 
např. na užší spolupráci s Mikrore-
gionem Skutečsko-Ležáky. 

  Po  takové době  již  není  snadné 
nalézt  dostatečně  atraktivní  téma. 
Přesto doufám, že tentokrát se nám 
to  skutečně  podařilo.  Skutečsko 
i  jeho  okolí  je  přitažlivé  krásnou 
krajinou  a  vedle  obuvnictví  se 
k  největším  tradicím  řadí  zpraco-
vání a těžba kamene. Je až neuvě-
řitelné,  kolik  zatopených  lomů  se 
v  našem  regionu  a  jeho  blízkém 
okolí  nachází.  Právě  na  ty  jsme 
se  zaměřili.  V  průběhu  letošního 
roku jsme s kolegou vyráželi do te-
rénu    a  s  „redakčním“  fotoapará-
tem  se  snažili  krásu  těchto  lokalit 
v proměnách ročních dob zachytit.  
Samozřejmě  jsme nevynechali  ani 
lomy, v nichž těžba stále probíhá. 
  Naším cílem nebylo zdokumen-
tovat úplně vše. Jednak by to snad 
ani  nebylo  v  našich  silách,  a  pak 
počet  stránek  kalendáře  je  ome-
zený.  Chtěli  jsme  vytvořit  jakýsi 
mini  katalog,  který  vám  poslouží 
k tomu, abyste si o lomech udělali 
přehled a některé z nich se případ-
ně  staly  cílem  vašich  procházek. 
Současně  bylo  naši  snahou  zpro-
středkovat  vám  informace  o  his-
torii  zpracování  a  těžby  kamene 
na  jednotlivých  místech,  o  tom, 
jaké  výrobky  v  našem  kraji  vzni-
kaly a kam až se zdejší kámen do-
stal. To se podařilo díky vstřícnosti 
ředitele  Městského  muzea  Skuteč 
– Libora Akslera, který většinu fo-
tografií opatřil popiskami.        

  Závěrem  děkujeme  všem  spon-
zorům, kteří vydání aktuálního ka-
lendáře podpořili. Poděkování míří 
i  k  soukromým  majitelům  lomů, 
kteří focení ochotně umožnili.
  Samotná  distribuce  kalendářů 
začne  v  polovině  září.  Kalendář 
si bude možné koupit v Turis-
tickém informačním centru při 
městském muzeu, v městské 
knihovně a na ekonomickém od-
boru MěÚ Skuteč. Jejich cena 
zůstává stejná jako v předcho-
zích letech, tj. 45 Kč. 

Lenka Frídlová

SRPDŠ při ZUŠ V. Nováka ve Skutči 

Vás srdečně zve na 

 

KONCERT VÍTĚZŮ 
 

VYHLÁŠENÍ ABSOLUTNÍHO VÍTĚZE 

CENY STAROSTY MĚSTA 

CENY KAPELY 

CENY  DIVÁKŮ 

Koncert se uskuteční 

ve čtvrtek 24. září 2015 v 18.00 hod. v sále KK ve Skutči 

DOPROVÁZEJÍ ČLENOVÉ KAPELY STO ZVÍŘAT a GOLEM 

 

Vstupné dospělí: 100,-Kč, studenti a děti 30,-Kč, předškolní děti a ZTP 
zdarma 

Akce se koná za podpory Pardubického kraje a Města Skuteč 

 Druhý srpnový víkend a mno-
zí  zaměstnanci  městského  úřadu 
rozšířili skupiny profesí, kterým je 
sobota či neděle dnem pracovním. 
Především  odbor  kultura  a  škol-
ství  a městské muzeum  věnovaly 
nemalý čas i spoustu energie nejen 
přípravě  dlouho  před  posvícen-
ským  jarmarkem a  řemeslnou  so-
botou, ale především samotné „re-
alizaci“ i následnému „poklízení“. 
  Ohlasy a komentáře přímo z ná-
městí nebo prostor muzea chválily 
například  komentované  interak-
tivní  projití  venkovní  expozice 
jednoho  ze  „skutečských  taháků“ 
a  tím  myšlené  lomařství,  žula 
a kamenictví opravdu jsou. Otázka 
„zda  ten  pán  co  provází  je  maji-
tel lomu, když toho tolik ví“ mne 
nepřekvapila,  stejně  jako  radost 
a zarputilost v očích dětí, které si 
v brnění vyzkoušely s „měkkým“ 
mečem rytířský souboj. Poděková-
ní  patří  všem  zaměstnancům úřa-
du, kteří přispěli k hodnocení ná-
vštěvnicí z Bystrého u Poličky: „to 
jsme ale s manželem a vnuky u vás 
prožili krásné sobotní dopoledne“.
  A jak jste viděli letošní posvíce-
ní vy, čtenáři Skutečských novin? 
Pište  na:  mesto@skutec.cz  nebo 
milan.novak@skutec.cz.  Nebo  se 
zase na úřadu stavte.
 Děkujeme. Milan Novák

MĚSTO, ÚŘAD, POSVÍCENÍ

LOVCI PEREL 
- SOUTĚŽ PRO DĚTI
 Městská knihovna Skuteč se zapojila 
do projektu Knihovny města Hradce Králo-
vé Lovci perel. Jedná se o hru pro děti, které 
rády čtou a zábava jim není cizí.
  Soutěž bude v naší knihovně probíhat od září 
do  prosince.  Děti  si  vyberou  ze  seznamu  knih 
tituly (perlorodky), které jsou v knihovně speci-
álně označeny. Po přečtení knihy zodpoví otáz-
ky na pracovním listě, který obdrží současně se 
zapůjčenou  knihou.  Za  správně  zodpovězené 
povinné  otázky  získají  perlu.  Každý  účastník 
bude mít  v  knihovně  vystavenou  svou  šňůrku, 
na kterou bude perly navlékat. Pracovní list dále 
obsahuje i nepovinné otázky. Za jejich zodpově-
zení obdrží soutěžící speciální bankovky Morio-
ny. Na konci roku budou mít všichni lovci perel 
možnost utratit vydělané Moriony ve vánočním 
obchůdku u nás v knihovně. Při této příležitosti 
vyhlásíme nejlepší lovce perel, kteří od knihov-
ny  navíc  získají  dárek.  Perlové  náhrdelníky  si 
poté může každý odnést domů.
 Zapojte se i vy do hry, ve které se stanete lov-
ci perel. Navlečte si svoji dlouhou šňůru perel! 
  Těšíme se na Vás!

Městská knihovna Skuteč

 

 

 

 

 

 

 


